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Fa predavanje na konferenciji na
Floridi, SAD

Li Hondži
29.12.2001.

Zdravo svima.

Dosta je vremena prošlo. Pošto na ovoj Fa konferenciji delite
svoja kultivaciona iskustva, pošto je sveukupan progres Dafe
u ovom času dosta dobar, i pošto sve radite sigurnim
koracima tokom Fa-ispravljanja, nisam planirao da pričamo
ni o čemu posebno. Još manje sam nameravao da predajem
Fa koji je suviše daleko od onog što mi sada radimo. Razlog
je taj što kad ima nešto o čemu moram razgovarati s vama i
razgovaram o tome, to je isto što i reći vam šta treba da
radite. Ovaj put, pošto vas dosta dugo nisam video, pod
jedan sam došao da vas vidim, i mislio sam takođe da
iskoristim ovu priliku da istaknem važnost stvari koje mi
radimo sada i sveukupnu situaciju. Neću puno govoriti o
drugim stvarima, jer bi to u ovom času lako moglo omesti
naš sveukupan napredak u Fa-ispravljanju.

Sudeći po trenutnoj situaciji, naši učenici su sposobni da
razumeju Fa iz Fa, i tokom ove dve i nešto godine vi ste se
kalili, postajući sve više i više razumni, sve više i više bistre
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Prevod na srpski, 18.04.2017.
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glave, i sve više i više sposobni da shvatite Fa; a kao učenici
Dafe, osećaj odgovornosti svih vas prema sebi samima, Dafi,
i svim živim bićima postaje sve jasniji i jasniji. A sa ovim,
učenici Dafe uspevaju da još bolje rade na objašnjavanju
istine. U onom što je isplivalo, takođe smo sagledali sledeće.
Tokom vremenskog perioda posle 20. jula, 1999, verovatno
je svaki učenik osetio kao da je zlo prodrlo u sve, da se svuda
nalazi. Cela stvar je zaista izgledala kao što su oni proroci
rekli – zlo je došlo kao da je pomračilo nebo i prekrilo
zemlju, i zbilja je bilo kao da se nebo srušilo. Zlo je bilo
svuda. Bez obzira koliko je bila dobra neka osoba, ili drugo
biće, ona je verovatno bila pod uticajem tog zla. U to doba
čak i učenici Dafe su razmišljali šta ovo znači za njih: da li da
kultivišem ovu Dafu? Je li Dafa zaista u pravu, ili je u krivu?
Kakav je uopšte čovek Li Hongdži? Mnogi učenici su se
probili kroz to, postojano, nakon razmišljanja. Zbilja
izuzetno. Uspeli ste da istupite u sredini tako teškoj i pod
tolikim pritiskom, da bi objasnili ljudima šta smo mi, i rekli
im da nas progone, da sva sredstva napada koja se koriste
jesu fabrikacije i kleveta, da su po svojoj prirodi potpuno
progoniteljski, i da je ovo najopakiji progon. A kad su ljudi
sveta shvatili istinu o progonu, oni su bili šokirani.

Pošto je zlo došlo kao da je pomračilo nebo i prekrilo zemlju,
to je naš zadatak da objasnimo istinu učinilo užasno teškim,
i učinilo se da ljudi nemaju sluha. To ih je zapravo ova zla
drama kočila. Kad su ljudi čuli i poverovali u jednostrane laži
zla, što je bilo jedino što su mogli čuti, oni su imali misli i
sumnje zbog tog verovanja u laži; to, u kombinaciji sa zlom
koje je koristilo neispravne misli ljudi, otežalo je ljudima da
nas ispravno shvate, i takođe nisu mogli da shvate istinsku
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Takođe, mnogi naši učenici brinu u vezi mnogih stvari,
svakojakih stvari. Zapravo, onda kad pomislite na te stvari,
vaš nivo je opao. Ni o čemu nemojte misliti i ni o čemu
nemojte brinuti. Učitelj je milostiv i on će definitivno
prirediti za vas ono što je najbolje. (Aplauz) Nema potrebe
da mislite: “Učitelj je milostiv prema nama,” jer to je nešto
što ste postigli kroz kultivaciju i to proističe iz vaše
sopstvene moćne vrline. To je razlog zašto Učitelj čini ovo
za vas.

To je sve što ću reći. (Srdačan aplauz)

Oni koji nisu dobro postupali: požurite i postanite vredni.
Nastavićemo našu Fa-konferenciju. Svaki korak zakoračite
dobro. Što vremena postanu bolja, reći ću vam, manje će biti
predodređenih prilika, pa treba da dajete sve od sebe da
radite dobro stvari koje učenici Dafe treba da rade. Ali ne
možete ići u krajnosti, ne možete ići ni u jednu krajnost.
Jednom kad odete u krajnost, poremetili ste put koji sam
vam priredio i zahteve Fa prema vama. Treba da činite šta
treba, na normalan način. Ako sutra sledi Ispunjenje, danas
za to i dalje nećete znati i recimo da se premišljate da li da
započnete neki posao – samo napred, učinite to. Ali ja ću za
vas sve harmonizovati. Ni o čemu nemojte misliti! Samo
radite šta treba. (Srdačan aplauz)

Završiću željom da naša Fa-konferencija u Vankuveru uspe.
Hvala vam svima. (Dug aplauz)

Li Hondži 
18.05.2003.
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situaciju - progon. Međutim, dok se ubrzava sveukupan
napredak Fa-ispravljanja, on neprekidno napreduje prema
još širim dimenzijama, drugim rečima, napreduje prema više
mikrokosmičkim nivoima; najosnovniji razlog za Fa-
ispravljanje kosmosa je što su se ogromna bića na
mikrokosmičkijim nivoima kosmosa izopačila. Naravno,
mnoga od njih možda nisu namerno vršila opstrukciju.
Njihovo postojanje je samo po sebi bilo problem kome je
trebalo posvetiti pažnju, i njihovo postojanje su bili stari
elementi, ogromna kosmička tela koja je trebalo ispraviti, i
ogromna bića koja je trebalo spasiti. Njima se bavim kroz
Fa-ispravljanje, eliminaciju u Fa-ispravljanju,
repozicioniranje, ili asimilaciju na mestu gde su. Sve ovo
zahteva proces, a taj proces zahteva vreme. Kad pominjemo
vreme, znate, prošle su dve godine od 20. jula. U to doba
svaki dan vam je izgledao kao godina, i čak je svaki tren
izgledao kao godina. Pritisak je bio ogroman. Ali svi ste se
držali dobro pod tim ogromnim pritiskom, i marljivo i
neprekidno ste radili razne vrste poslova s ciljem
razotkrivanja zlog progona. U isto vreme, kao rezultat
eliminacije sve više i više zla u Fa-ispravljanju, misli ljudi
sveta postale su manje snažno kontrolisane. Pa u ovoj
situaciji nalazite da kad ljudima ponovo objašnjavate istinu o
progonu, oni nisu tako indiferentni kao ranije i rado
prihvataju, kao da nikad nisu čuli za progon učenika Dafe. I
sve više i više, ljudi sveta žele da saznaju istinu. Pošto Fa-
ispravljanje neprestano hrli napred, i pošto učenici
neprekidno šalju ispravne misli, zlih bića je sve manje.
Zapravo, zlo čini loše stvari samo u ovom prelaznom
procesu pre nego što stigne Fa-ispravljanje, i pre nego što
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razmišljanja neće biti mišljenje na niskom nivou, ali ćete
znati sve na nižim nivoima. Zapravo, znate, bilo da je to
Buda Šakjamuni ili neki drugi Bog ili Buda, oni znaju čak i
misli goveda i konja, znaju čak i misli nižih bića, oni sve to
znaju, u potpunosti - ali oni tamo neće ući. Oni naprosto
znaju sve, to je sve. Posle, kad vi učenici Dafe budete
okončali svoju kultivaciju, jasno ćete videti sve što je ispod
vas i sve ćete znati. Ali vaš način razmišljanja neće biti isti
kao njihov, nećete ići tamo unutra, a vaše mišljenje će biti
potpuno u vašem domenu. U nastavku, znači, kad budete
dostigli Ispunjenje, to će možda biti kao da se budite iz sna i
prirodno ćete sve znati. To je zato što je taj vaš deo, koji je
potpuno kultivisan, do sada već dugo na drugoj strani—a
vreme tamo nije isto kao vreme u ovoj dimenziji—ta vaša
strana je tamo provela puno vremena i sve joj je poznato, pa
kad poslednji deo vas, na ovoj strani, pređe tamo i on će
postati svestan svega. (Aplauz)

Ranije sam vam pričao da kad su kultivatori u prošlosti
postajali Prosvetljeni, oni bi rasprsli svoj eliksir, a kad se
eliksir rasprsne, eksplozija se dešava u dimenzijama na
svakom nivou, pa je to imalo snažno dejstvo na Zemlji,
nastajali bi odroni i cunamiji, bili bi grozni potresi. Sve ovo
bi se dešavalo. Sada ima tako puno učenika Dafe i njihovi
nivoi kultivacije su visoki. Ahhhh!—to bi bilo suviše masivno,
ne bi li ljudskom društvu donelo nepogode enormnih
razmera? Zato se neće desiti na taj način. Sve će biti
potpuno prirodno. Po pitanju ovog Fa, u doba kad sam
preduzimao ovaj poduhvat, ja sam sve uzeo u obzir. Sve u
ovom Fa je nešto najsveobuhvatnije i najsavršenije i najbolje.
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bude stvoreno sve što je novo. Svo zlo se nalazi i deluje
ovde, i tokom ovog vremenskog perioda zlo može da pravi
nered. Ne može napraviti nered u Fa, i nemoguće mu je da
napravi nered u novom kosmosu. Ono prikazuje – u ovom
periodu vremena pre nego što se Fa ispravi – sve što jesu
stara bića nakon svoje degeneracije, i izgleda užasno zlo.
Učenici Dafe u ljudskom svetu mogu da osete velik pritisak
u ovoj sredini – oni zbilja osećaju velik pritisak. Ali znate,
vreme se razlikuje u različitim dimenzijama, pa ako ovo
pogledate iz veoma velikog vremenskog polja, shvatićete da
su ove dve godine bile samo tren, bile su veoma kratke. Dok
smo u ovome i trpimo progon, svima nam se čini da se dani
razvlače kao godine. Ali sada ste se probili, i ako se osvrnete,
naći ćete da su ove dve godine bile samo tren u kosmosu.
Ipak su ove dve godine skovale tako puno zbilja
veličanstvenih prosvetljenih bića; kroz ove dve godine, tako
puno naših učenika je očvrslo i sazrelo; i tokom ove dve
godine, jasno ste mogli da vidite i oslobodite se mnogih
misli običnih ljudi kojih se ranije niste mogli osloboditi,
zajedno sa vezanostima koje niste mogli prepoznati. Pod
normalnim okolnostima ovo bi bilo teško postići. Naravno,
ja odbijam sve aranžmane koje su oni sačinili, ja ih ne
priznajem. Ali naravno, tokom ove zle drame, učenici Dafe
su očvrsli i postajali su sve izuzetniji i izuzetniji. Kad se
osvrnemo na ove dve godine, nisu li bile samo tren? Prošlo
je više od dve godine, ali taj vremenski period je omogućio
našoj Dafi i učenicima Dafe da uspostave sve što je večito i
najveličanstvenije, zajedno sa najveličanstvenijom moćnom
vrlinom.

Naravno, sposobnost da se čine sve ove stvari dobro se ne
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Kad govorimo o Ispunjenju, vaše Ispunjenje se ne dešava
iznenada, u jednom potezu, kao sa onim kultivatorima
eliksira (dana) iz prošlosti, koji se iz jednog navrata otvarao
rasprskavanjem—ovde nije tako. Kako jedan učenik Dafe
dostiže Ispunjenje? Ona strana koju ste potpuno kultivisali
sve zna—to ste vi. Kad ovaj mali deo vaše najspoljnije
površine bude prešao tamo, to će biti kao da se spontano
budite iz dremeža. Tako će to biti, bez ikakvih potresa.
(Aplauz)

Kad, tokom vaše kultivacije, iz knjiga sagledate različite
istine Fa, to je samo delić razumevanja koje stičete ovde na
ljudskoj strani. Znate, prave Buda istine se ne mogu potpuno
razotkriti pred kultivatorom koji i dalje ima površinsko
ljudsko telo, pa vi na ovoj strani imate samo opšte
razumevanje, dok strana koja je potpuno kultivisana već ima
potpuno razumevanje u tom domenu. Drugačije rečeno, dok
se kultivišete, na kom god nivou treba da budete, u tom
kosmičkom domenu, ona vaša strana koja je potpuno
kultivisana sve zna na svakom od nivoa ispod vas i sve je u
celosti pred vašim očima. Ovo važi za celokupan deo vas koji
je potpuno kultivisan, sve dok poslednji deo vas ne bude
potpuno kultivisan, a tada ćete sve znati kao da je to sasvim
prirodno. Vaša površina će biti kao da se budite iz sna
—“Aha”—i vi ćete naprosto otići da radite šta god treba da
radite. Tako je to. (Aplauz)

Vaše mišljenje u tom času neće imati ovaj ljudski način
razmišljanja ili strukturu, to jest, misaona struktura vašeg
potpuno kultivisanog dela će biti oblikovana u skladu sa
najboljim standardom za jednog Boga. Tako, način
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može odvojiti od svakog od nas, od sopstvene kultivacije i
napretka svakog učenika Dafe. I zato bez obzira kako vas
progone, u teškim situacijama biste i dalje bili u stanju da
istrajete u kultivaciji, istrajete u učenju Fa, i zadržite bistru
glavu. Kad um kultivatora ode od Fa, zlo će naći svoj put
unutra. Gledano ljudskim očima, ljudi i sve ostalo u
ljudskom svetu je trodimenzionalno. Ali u stvarnosti, sva
materija u celokupnoj dimenziji čovečanstva – bilo da je to
cveće, trava, drveće, ljudska bića, vazduh, itd.—sve je
sačinjeno od čestica te veličine (molekula). A u tom sloju
čestica, sve, uključujući ljudsko telo, je povezano. Kad sama
osoba nema ispravne misli, sve loše stvari u kosmosu, ili u
Tri domena, će neprekidno leteti po ljudskom telu, i čak i
kad stoje tamo, osoba to ne shvata. Tako se manipuliše
ljudima; drugim rečima, oni manipulišu ljudima kad te
čestice mogu međusobno da se povežu. Tokom dve godine
progona koje ste prošli, vi ste uspeli da istrajete u svojoj
kultivaciji, učinite sebe sve više i više razboritim, i još jasnije
prepoznate koliko je zao ovaj progon. Drugim rečima,
učenje Fa je zbilja izuzetno važno za učenika Dafe, za
kultivatora. Bez obzira koliko je teška vaša sredina, bez
obzira koliko zauzeti postanete, ne možete zaboraviti da
učite Fa. Morate učiti Fa, jer to je apsolutna, najosnovnija
garancija vašeg napretka. Ja se ne mogu sresti sa svakim
učenikom, posebno u sadašnjoj situaciji u Kini. I pod ovim
okolnostima gde naši učenici ne mogu da me vide, oni ne
mogu naći Učitelja svaki put kad se nešto pojavi, pa samo
mogu uzeti Fa za učitelja. A da bih vam omogućio da se
kultivišete i napredujete, ja sam ubrizgao ovaj Fa u svaki
element koji može omogućiti osobi da napreduje i da se
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proizveli drugo telo [na sopstvenim nivoima], a sva ona
imaju moj tačan izgled u tim vremenima. To znači da ćete u
univerzumima budućnosti videti prošlost mnogih mene. Svi
oni mogu da kroče u novi kosmos budućnosti pošto se
asimiliraju, jer je njihova moćna vrlina i blagoslov to da su
bili ja. Svaki put kad sam se spustio sa Pravim Telom, znači
svaki put kad je telo trebalo da se spusti, Pravi Duh nije
želeo da se spustim, jer svi oni znaju da silazak dole povlači
mnoge poteškoće i da to nije ništa drugo do biti uništen.
Bez obzira sa koliko visokog nivoa jedan Bog dolazi, u očima
Bogova, kad konačno dosegne ovo ljudsko mesto, on je u
osnovi umro. Zato, dok sam se spuštao nivo po nivo, od
začetka na dalje, do kraja, ja sam uvek stvarao Pravo Telo.
Ali iako je ovo Pravo Telo tokom duge istorije prošlo kroz
brojne različite nivoe, odakle ova koža na kraju dolazi i ko je
to? Nijedno biće ne može znati, ni shvatiti. Ovaj put, na isti
način, ja sam se spustio u ljudski svet zajedno sa ljudskim
telom i boravim u najspoljnijoj površini ljudske forme. Ono
što je drugačije je to što Pravo Telo leži unutar mog
telesnog tela, ali nijedno biće ne može da otkrije, niti da
sagleda moje krajnje poreklo. Kad sam malopre rekao da će
bićima u budućnosti biti teško da znaju o meni, to je ono što
sam mislio.

Rekao bih da je ovo o čemu sam danas pričao na veoma
visokom nivou. (Aplauz) Ali kako god bilo, kao učenici Dafe,
čuvši šta ste upravo čuli, samo polako, nemojte oformiti
neku vrstu vezanosti. Postepeno, dok budete prolazili
proces kultivacije, saznaćete nešto od toga, a neki od vas
možda će sve to doznati nakon što konačno dostignu
Ispunjenje.
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uzdigne kroz kultivaciju. Dok god učite, svaki problem se
može rešiti. Dok god se kultivišete i dok god možete da
razumete Fa iz Fa, nema ničeg što ne možete postići.

Naravno, kad govorimo o učenju Fa, vi ste zapravo u tome
istrajavali. Ali pošto ste sada jako zauzeti svojim poslom
objašnjavanja istine – neki od vas pišu članke, neki od vas
čine stvari u formi medijskih vesti, neki od vas dele flajere
na ulici, i takođe ima ljudi koji čine svakojake druge poslove
koji su u vezi sa objašnjavanjem istine, spašavajući ljude
sveta koji su zatrovani lažima – ponekad dok učite Fa, vi
niste u stanju da umirite misli. Ovo je zbilja, zbilja ozbiljan
problem.

Svi znate u kom stanju mora biti osoba da bi videla Fa
principe. To znate bez da puno moram da kažem. Kad vaše
oči čitaju Fa, a vaš um ipak nije na Fa, razmislite, ne čitate li
uzalud? Za koga čitate? Onda vi sami zapravo ne učite Fa.
Nisam li vam rekao da obezbedite da vi sami zaista dobijete
gong? Onda ako vaš um nije na Fa kad učite Fa, za koga
učite? Neću da vas kritikujem – ja vam samo kažem da je
ovo zbilja kritična situacija. Pa, bez obzira koliko ste zauzeti,
kad učite Fa, sve druge misli morate skloniti u stranu –
uopšte nemojte misliti o drugim stvarima, samo učite Fa.
Možda će se dok budete učili Fa razrešiti pitanja o kojima
ste mislili, jer iza svake reči su bude, taoi i bogovi. Može li
biti da oni ne znaju tačno šta vi želite da razrešite, šta vas u
tom času brine i kako to da izvedete? Kako onda da vam ne
kažu? Ali ima jedno: morate dostići stanje učenja Fa bez
ikakve težnje. Ovo ste odavno shvatili – ne možete čitati Fa
vezani za rešavanje svojih problema. Samo čitajte mirno, i
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praksi proces u kom čovek postaje Bog. Moje telesno telo
već upravlja Falun Rajem, a u budućnosti ćete videti mnoge
mene iz prošlosti i tada ćete ih možda zameniti sa mnom.
Zapravo, suštinu glavnog tela pravog mene, moje pravo
Glavno Ja, biće teško spoznati. Ali ja znam sve o vama.
(Učitelj se smeje) (Dug aplauz)

Kad sam dolazio, prošao sam kroz proces spuštanja nivo po
nivo. Bogovi na veoma visokom nivou imaju Trojstvo. Na
različitim nivoima postoje različiti koncepti i razumevanja
tog Trojstva. Na veoma visokim nivoima, gde postoje fizički
oblici, Trojstvo čine Pravo Telo, Pravi Duh i Misao—to je
Trojstvo. Tako je na veoma visokim nivoima. Na još višim
nivoima, ipak, to više nije slučaj—tamo su misao i telo jedno,
bez razlike. Sada ću govoriti samo sa nivoa na kojima Bogovi
imaju oblik i Trojstvo čine Pravo Telo, Pravi Duh i Misao.

Kad sam se spustio do nivoa koji ima fizičke oblike, počeo
sam da stvaram Pravo Telo, a onda sam korak po korak
silazio u kolosalni nebeski svod. Svaki put bih dao da Pravo
Telo siđe samo. Drugim rečima, moje Pravo Telo je moje
pravo ja. Ja sam vam sve vreme govorio da sam ja na
najpovršinskijem nivou i ova prava koža jesam ja. To je zato
što sam ja na svakom nivou uvek stvarao ono što je na
najpovršinskijem nivou, ja sam uvek stvarao Pravo Telo, a
sada dolaskom na ovo mesto ljudi, Pravo Telo ovaj put
postoji unutar telesnog tela. (Aplauz) Prema tome, u
protekloj istoriji, na različitim nivoima sam ostavio priličan
broj svojih Pravih Duhova. Svi oni su moji Pravi Duhovi iz
prošlosti, na različitim nivoima. Tokom vremena, neki od
njih su mislili da se ja neću moći vratiti nazad, pa su
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efekat će sigurno biti odličan. Pa kad učite Fa nemojte,
nemojte to raditi mehanički. Potrebno je da umirite misli
kad čitate, i da zbilja učite. Ne dajte svom umu da se
odšunja. Kad vam misli odlutaju, učenje će biti uzalud. Ako
to sagledamo iz drugog ugla, kad učite Fa, a um vam nije na
Fa, to nije samo problem mehaničkog rada, već i toga da
osoba koja uči Fa zapravo nema mnogo poštovanja prema
Fa. Zašto bi se onda Fa razotkrio? Iz ovog ugla, mislim da
treba da umirite um dok učite Fa, i zapamtite da misli treba
da vam miruju tokom učenja Fa, kad ste zauzeti.

Hajde da pričamo o nečeg drugom. Naime, kao što znate, mi
eliminišemo zlo u utvrđena vremena, to jest, mi šaljemo
ispravne misli. Ranije se to nije zvalo "slanje ispravnih misli"
- to su bile "božanske moći ", upotreba božanskih moći,
božanskih moći Buda Fa. Obični ljudi su to nazivali
"natprirodnim moćima." Zašto to onda ja zovem slanjem
ispravnih misli? Pošto vi obavljate Dafa kultivaciju, sve treba
da bude najveličanstvenije i najčistije. Ništa od onog što
radimo nije samo za vašu ličnu kultivaciju. Takođe treba da
mislimo na Fa, i treba da mislimo na nova bića budućnosti, i
istovremeno treba da mislimo o obliku bića u budućnosti.
Pošto vi za njih postavljate temelj, put kojim idemo mora biti
ispravan. Šta god radili danas, budući ljudi će zapažati:
"Tako su učenici Dafe svojevremeno radili", pa možemo da
vidimo da su mnoge stvari važne. Zato treba da budemo
čisti kad šaljemo ispravne misli. Trenutno, bilo da je to na
mikrokosmičkom nivou ljudskog društva ili u različitim
dimenzijama, Fa-ispravljanje se vrši širom svog kosmosa,
ništa ne izostavljajući – takođe se vrši i ispod površine
ljudskog društva.
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takav proces. Fa-ispravljanje mora uspeti. U raznim
proročanstvima ili od ljudi s moćima, možda ste čuli da će
se čovečanstvo suočiti s takvom i takvom katastrofom. Ali
niko se nije usudio da kaže da ovo Fa-ispravljanje neće
uspeti, a to je zato što će van svake sumnje uspeti. Razlog je
taj što, bez obzira da li bića mogu da realizuju u akciji
zahteve Fa prema njima, Fa-ispravljanje će sigurno uspeti.
Jer kad ljudska rasa ne bi uspela u potvrđivanju Fa, Fa bi
iznova stvorio sva bića—Fa ima sve što nedostaje, jer sve je
odmah na raspolaganju. Ono što se naziva “milošću” je moja
namera da dopustim bićima stare ere da se asimiluju i
postanu deo bića nove ere. To je ono što ja hoću.

Tokom istorije, ljudi su čuli kako bića na različitim nivoima
govore o takvoj i takvoj milosti, pa čak i Bogovi na veoma
visokim nivoima govore o milosti. Ali njihove ideje milosti se
svode na određene standarde i svi oni su ograničeni svojim
razumevanjem i domenima. Sa ovoliko velikom milosti u Fa-
ispravljanju, međutim, nije se susrelo nijedno biće u
svekolikom kosmosu. Šta se podrazumeva pod “beskrajnom
milošću Bude”? (Srdačan aplauz) Naravno, bića budućnosti
će videti spašavanje živih bića od strane učenika Dafe. Kad
budete uspeli u kultivaciji, bića budućnosti će znati za vašu
neizmernu milost Bude. Ali ljudi budućnosti neće znati za
mene, samo vi možete znati za mene, a to je zato što živa
bića ne treba da znaju—i zapravo ne zavređuju da znaju -
dovoljno im je da znaju vas. Prvobitno, ionako niko nije znao
za mene, niti će me znati u budućnosti. (Učitelj se smeje)
(Srdačan aplauz)

Bića su komplikovana. Istina je da sam ja već realizovao u
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U ljudskom društvu danas ima puno loših pojava, loših ljudi i
lošeg ponašanja, koji potpuno skreću s onog što je ljudsko,
čak do te mere da neki ljudi ne samo da imaju izopačen
mentalitet, već takođe i pozamašnu demonsku prirodu. I šta
da radimo s ovom situacijom? Reći ću vam: ništa. Zašto?
Veličanstvenost učenika Dafe je povezana sa Fa-
ispravljanjem kosmosa, i vaša najveća misija je da zaštitite
Fa. Pustite one koji ne nanose štetu Fa takve kakvi su. Ako
neko nanese štetu Dafi, treba da mu objasnite istinu,
obuzdate zlo, eliminišete zlo, i spasite ljude. Drugim rečima,
u ovom času ništa ne radimo u vezi s mnogim lošim
pojavama u današnjem ljudskom društvu, jer to su stvari
kojima se treba pozabaviti kad Fa bude ispravljao ljudski
svet. A stvari koje treba obaviti kad Fa bude ispravljao
ljudski svet nemaju ništa sa učenicima Dafe, jer vi ćete
dostići Ispunjenje. Veličanstvenost učenika Dafe je
povezana sa Fa-ispravljanjem, i razlikuje se od forme lične
kultivacije kakvu je čovečanstvo u prošlosti imalo – to
definitivno nije ista stvar. Drugim rečima, naše slanje
ispravnih misli služi da eliminiše zlo koje progoni i ometa
Dafu, i progoni učenike Dafe, i da eliminiše sve faktore koji
progone Fa. Znači da je neprekidno slanje ispravnih misli od
strane naših učenika Dafe imalo ogromno dejstvo. Tokom
ovog vremenskog perioda kad masivna, nadmoćno snažna
struja Fa-ispravljanja ljudskog sveta još nije stigla u ljudski
svet, to jest, tokom ovog vremena pre nego što Fa-
ispravljanje stigne ovde, učenici Dafe su zbilja eliminisali
mnoge, mnoge loše stvari slanjem ispravnih misli. I sve te
loše stvari su bile ono što je nanosilo štetu Fa i progonilo
učenike Dafe. Količina koja je eliminisana je ogromna.
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nadopunjuje i nadovezuje se jedno na drugo, a na delu su i
drugi faktori i razlozi, takođe. Drugim rečima, kad se na
svetu dese takve promene i različite dimenzije i nivoi u
celokupnom kosmosu, zapravo, uzajamno podižu svoje
nivoe... kad se standard u ova Tri domena uzdigne, onda
razmislite, vi se ne možete uzdići do nivoa gde ćete biti
zajedno sa Bogovima, pa se i mesta gde su Bogovi takođe
moraju uzdići. Isto tako ne može biti da se jedan nivo
Bogova uzdigne tamo gde je drugi nivo Bogova, pa se i taj
nivo Bogova, takođe, mora uzdići. Drugim rečima, standard
na svakom nivou se uzdiže. Drugim rečima, sredina na
svakom nivou će biti bolja. Naravno, da bi se ovo postiglo, tu
tačku moraju dostići mehanizmi nebeskog svoda i slično,
kao i mudrost i sposobnosti Fa. Eto kako se omogućuje da
bića postoje i da svaki aspekat stvari postane divniji.

Ono sa čim se danas bave učenici Dafe je uspostavljanje
najboljih bića budućnosti. I zato za sve vas, po pitanju
zahteva za vašim šinšingom ili standard koji vi kao
kultivatori možete dostići, nema nikakvog vrdanja—morate
dostići standard.

Fa od vas zahteva da se što više prilagodite načinu života u
ovom običnom društvu, jer da biste ovde mogli da živite, ne
možete dopustiti da vas ljudi smatraju za neku vrstu čudaka
ili osobenjaka. Iako ovo kultivišu mnogi ljudi koji su napustili
sekularni svet, religija je zapravo samo još jedna forma
sadašnjeg stanja ljudskog društva. Na taj način, putevi
kojima idete zapravo uspostavljaju temelj za buduća bića.
Mada, sve ovo ne znači da se vi koristite kao eksperiment.
Fa je dugo postojao, vi ga realizujete u akciji - to je naprosto
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Možda se sećate da je ranije u startu bilo drugačije kad su
naši učenici slali ispravne misli. U to doba, kad god biste
uspravili ruku na prsima, zlo bi se postrojilo u formaciju kao
pred bitku, i krenulo bi u rojevima. Kasnije, kad su naši
učenici nastavili da neprekidno šalju ispravne misli koje su
eliminisale ta zla bića koja štete Dafi, ta zla bića koja
manipulišu ljudima, velik deo njih je eliminisan, i veoma
malo ih je ostalo. Činiti ovo nije nemilostivo. Kako možemo
[dopustiti da] ta zla bića progone Fa kosmosa i učenike
Dafe? Zato sam predavao Fa "Preko granica izdržljivosti."
Sada, kad šaljete ispravne misli, kad uspravite ruku pred
prsima, zla bića momentalno beže. Gong koji odašiljete
treba da pronađe ta zla bića, on traga za njima svuda iznad i
ispod, i eliminiše ih gde god ih pronađe. Sada se zlo ne
usuđuje tek tako da se pojavi, i više nema sposobnost da
organizuje zla bića u izvođenju masovnih napada na učenike
Dafe. Sada su učenici Dafe ti koji imaju prednost; kad šalju
ispravne misli oni ih svuda eliminišu, dok ne budu
eliminisani.

Da vam kažem, svi oni koji su ostali i koji mogu da progone
Dafu i učenike Dafe su tu zahvaljujući samim našim
učenicima. Učenici koji nisu ozbiljno uzeli slanje ispravnih
misli: zlo u dimenzijama koje vi snosite i za koje ste
odgovorni nije eliminisano. To je razlog. Zato morate uzeti
za ozbiljno slanje ispravnih misli. Bez obzira da li mislite da
imate sposobnost ili ne, treba da radite to. Ono što
eliminišete iz svog sopstvenog uma su oni koji imaju efekta
unutar prostora vašeg sopstvenog tela; istovremeno treba
da eliminišete one spoljne, koji su u direktnoj vezi sa
dimenzijama u kojima ste. Ako ih ne eliminišete, onda oni ne
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pozitivna i negativna bića. Kad je u pitanju najgori, najniži
nivo, iako neće biti loš koliko je to najniži nivo ranije bio,
najniži nivo i dalje neće biti dobar. Ljudi budućnosti će biti
blagosloveni, ali samo u poređenju sa današnjim ljudima.
Biće stvari koje proizvode karmu, kao i muka da se eliminiše
ljudska karma, pa će biti ratova, epidemija i katastrofa.
Definitivno će biti tako. Inače, kad se ljudski gresi, u času
kad postanu preveliki, ne bi eliminisali i otplatili kroz muke,
ljudska vrsta bi bila eliminisana. Kad ljudska vrsta ne bi
imala patnju, ne bi znala šta je sreća, ovo ljudsko mesto
nikako ne može postati nebo. Baš zato što ima patnju, osoba
se ovde može kultivisati, a kad ne postupa dobro, može da
stvori karmu. Znači, ljudsko društvo će uvek biti posebna
sredina.

Čovečanstvu će biti dat najveći blagoslov, što znači da
buduće čovečanstvo neće imati tako niske standarde kao
sadašnje čovečanstvo i to predstavlja najveću milost.
(Aplauz) Kad sve više ne bude toliko rđavo, sredina će se,
relativno govoreći, uzdići. Patnja neće biti tako niska i sve
će se održavati na temelju koji ima viši standard od
sadašnjeg čovečanstva i sve će se ceniti naspram Fa na tom
nivou. Znači, budući ljudi, oni koji budu mogli da zakorače u
budućnost, biće blagosloveni. A zašto je tako? Zato što je
ovde širena Dafa, ovo mesto je stvoreno radi Dafe, ovdašnja
bića su se žrtvovala i ona su zaslužna za napredak istorije do
sadašnje tačke. Zato će buduća bića i buduće čovečanstvo
dobiti blagoslove.

Naravno, ovo nije jednostavna stvar. Sve u kosmosu je u
međusobnoj korelaciji, međusobno je povezano,
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samo da progone i kontrolišu vas, već takođe progone druge
učenike, naše učenike Dafe. Kao što znate, progon koji trpe
učenici Dafe u Kini je veoma oštar, pa svaki učenik treba
istinski, jasno, da shvati šta je njegova odgovornost, a kad
šalje ispravne misli treba da bude sposoban da zaista umiri
svoj um i zaista proizvede dejstvo ispravnih misli. Ovo je
nešto krajnje kritično, izuzetno važno. Onda ako svaki
učenik to može da čini, mogu vam reći, pored pet minuta
zajedničkog slanja ispravnih misli, zlo više nikad neće
postojati u Tri domena – toliko je to važno. Ali dugo je
prošlo otkad ste počeli sa slanjem ispravnih misli. Zaista je
puno zlih bića koja su eliminisana. Iz druge perspektive,
koliko dobro svaka osoba postupa u procesu svoje
kultivacije, njen napredak, i njeno razumevanje, i koliko
dobro čini u Fa-ispravljanju, sve to je u direktnoj vezi sa
njenom sopstvenom kultivacijom, i takođe je u direktnoj vezi
sa nivoom do kog se uzdigla, Učitelj ne može od vas tražiti
previše. Ja vam samo kažem koliko je to važno. Dokle osoba
želi da se kultiviše i koji domen osoba želi da dostigne je
njena sopstvena stvar. Učitelj vam može reći samo kolika je
važnost slanja ispravnih misli.

Ima još nešto. Tokom vremena od 20. jula, 1999, kad su
počeli da nas progone, mi smo uspeli da pomognemo
ljudima širom sveta da jasno sagledaju šta je Falun Gong. Svi
oni znaju da smo mi dobri. Bilo da su to vlade različitih
zemalja ili njihovi narodi, uključujući one zemlje koje imaju
zbilja dobre odnose sa kineskom vladom, svi oni jako dobro
znaju ko smo mi, a šta je zlo koje proganja Dafu. Drugim
rečima, naša sposobnost da to radimo je neodvojiva od
kolektivnog nastojanja svakog od vas učenika. To jest, dok
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kultivišeš, pa možeš da se uzdigneš. Ali čak i kad su dali sve
što su imali, njihovi nivoi i dalje su bili ograničeni i većina
nije mogla da ode izvan Tri domena. Razlog je to što nije bilo
Fa da ih vodi u kultivaciji, nisu poznavali standarde Fa i
zahteve na različitim nivoima. A bićima na različitim
nivoima bilo je teško da odgovaraju za njih. Ne radi se o
tome da Bogovi nisu bili milostivi prema njima, već je u
kosmosu na delu zakon uzajamnog-podsticanja i
uzajamnog-sprečavanja. Kad neko ima neku misao, to
proizvodi različite elemente kako sa pozitivne, tako i sa
negativne strane. Kad imaš misao dobrote, takođe nastaje i
zlo, a kad imaš lošu misao, i to ima svoje dejstvo. Zato su
mnogi kultivatori u prošlosti govorili kako “i dobro i zlo
proističu iz jedne misli.” Ali ko zaista zna istinu u pozadini
ovih reči? Bogovi ne mogu delovati ishitreno. Spašavanje
ljudi nije trivijalna stvar. Kad je Isus spašavao ljude i činio
tako ogromno dobro delo, zašto su bića na nebu na taj
način upravljala stvarima? I zašto su ga čak razapeli? Izgleda
da se on mučio zbog ljudskih greha, a zašto bi jedan Bog
morao da se muči zbog ljudskih greha? Zašto se viši Bogovi
nisu umešali? Zašto Bogovi nisu direktno mogli umanjiti
ljudske grehe? Takvi su bili zakoni u kosmosu u prošlosti—
sve je bilo takvo. Iz moje perspektive, to je zato što Fa
starog kosmosa nedostaje mudrost po ovom pitanju, pa
sledeći put neće biti ovako. U budućnosti će se desiti mnoge
velike promene, pa će živim bićima svuda biti divno i takva
rđavost neće postojati.

Ali, mada zakon uzajamnog-podsticanja i uzajamnog-
sprečavanja, relativno govoreći, u budućnosti više neće biti
apsolutan, on će i dalje postojati, a postojaće i dalje

85



ste objašnjavali istinu vi ste uspeli da budete zaista
odgovorni prema Dafi, i suočeni s pritiskom uspeli ste da
saberete svoje ispravne misli. Svaki učenik Dafe ima posao i
porodicu, pa, budući da je vaše vreme skučeno na svim
frontovima, sjajno je što ste u svojim akcijama uspeli da date
prioritet Dafi. Ova situacija sada je drugačija, zahvaljujući
kolektivnim naporima učenika Dafe. Zlo je izolovano, i čak
se unutar Kine postepeno formirao trend: ljudi počinju da se
bude. Kao što znate, inicijalno, tokom perioda posle 20. jula,
1999, progon unutar Kine je bio veoma oštar, i niko se nije
usuđivao da kaže ni jednu poštenu reč o nama. Ali sada se
učenici Falun Gonga usuđuju da odu i sretnu sa osobama
koje su direktno odgovorne za progon, usuđuju se da se
direktno sretnu s ljudima različitog ranga. "Ti me progoniš,
pa sam došao da ti kažem istinu." Učenici Dafe su čak
očistili Fa u znatnoj meri na velikim područjima, u mnogim
područjima. Drugim rečima, cela situacija se menja, i ljudi
saznaju istinu o ovom zlom progonu. Drugim rečima,
objašnjavanje istine je izuzetno važno, i svaki učenik to
može da uzme ozbiljno. Ovo vam moram reći: pored vaše
sopstvene kultivacije, trenutno je najvažnije objašnjavanje
istine, jer to je direktno spašavanje živih bića, to direktno
spašava ljude budućnosti, i takođe demonstrira
veličanstvenost Dafe i učenika Dafe – u tako teškoj sredini,
vi i dalje uspevate da spasite živa bića.

Teško je spasiti današnje ljude. Ponekad vam u šali kažem:
kad im kažete da je Dafa dobra, kad pomalo popričate sa
njima, oni kažu: "Da, Dafa je dobra, znam. Ali X partija mi
daje novac, pa ja nisam ni protiv njih." Ono što hoće da kažu
je: "Iako ste vi dobri, ja nisam protiv KPK." Razlog ovome je
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kultivatora, obični ljudi im poklanjaju svoje poverenje i veru
u Bogove, oni polažu svoju nadu u te ljude. Pa kad ti ljudi ne
čine dobro, ne radi se samo o tome da pojedinac ne čini
dobro. Kad kultivatorska grupa, ili religija, ne ide ispravnim
putem, ne radi se samo o tome da ona sama ne ide
ispravnim putem. To će proizvesti da se celokupno društvo
degeneriše, proizvešće probleme za velike grupe ljudi.
Istovremeno, za najveće je žaljenje nevera ovih ljudi u
Bogove i to je nešto najtužnije za živa bića, za ona živa bića
koja veruju u Bogove. Pa je sasvim verovatno da u
budućnosti neće biti takve forme kakva je religija. Možda će
knjige, koje će ljudska vrsta u budućnosti učiti, prožimati
elementi Fa i možda će oni koji mogu da čine dobro ili još
bolje, svojim aktivnostima u društvu biti kao da se kultivišu.
Učenici Dafe, kad se prisetite svega što danas činite, nije li
takođe tako? Dafa nema nikakvu opipljivu formu u svetu,
koja je čini nekom vrstom politike u društvu.

Sve što pripada budućnosti učiniću da ide najispravnijim
putem. Znači, ljudi budućnosti će biti blagosloveni. Ovo
ljudsko društvo će ostati u budućnosti, pa to predstavlja
blagoslov za bića u budućnosti, za živa bića na različitim
nivoima u budućnosti, jer to je prilika, to je deo
harmonizovanja i usavršavanja bića od strane Dafe. Znači, u
poređenju, ljudsko društvo budućnosti će pretrpeti mnoge
promene i biće drugačije od današnjeg ljudskog društva.
Nisu li mnogi ljudi rekli da će ljudi u budućnosti biti
blagosloveni? Za kultivatore u prošlosti, kultivacija je bila
teška. Mnogi ljudi koji su želeli da se kultivišu smislili su
način: mučiti se i kultivisati se kroz muke. Kultivacija kroz
muke zaista može da umanji karmu, jer se, na kraju krajeva,
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propaganda od strane zla u njegovom progonu Dafe, i to je
sredstvo koje su često koristili da obmanu ljude sveta. Mi
nikad nismo rekli da smo protiv KPK. Glavni bednik zla na
ljudskom svetu je taj koji širi besmislice da njihova partija
mora "poraziti Falun Gong." On obmanjuje ljude. Mi se
uopšte ne mešamo u politiku. Drugim rečima, kad im
objašnjavamo istinu da bismo ih spasili, mi je moramo
skrojiti prema načinu razmišljanja modernih ljudi. To je zato
što je stepen do kog današnji ljudi veruju u bogove veoma
ograničen, minimalni nivo morala prihvatljiv za njih je
veoma nizak, i čak i kad savršeno dobro znaju da je nešto
loše, oni to ipak rade. Naravno, mi ćemo svejedno spasiti
koliko god možemo, i mi ćemo dati sve od sebe da
objasnimo istinu. Razlog je taj što u budućnosti i dalje treba
da postoji Fa na ovom ljudskom nivou, i dalje treba da
postoje bića na ovom nivou – ne može se stati ovde. Osim
toga, pošto se Dafa daleko proširila na ovom svetu, buduće
čovečanstvo treba da bude veoma blagosloveno. Gresi koje
su ti zatrovani ljudi u Kini počinili protiv Dafe su posledica
progona od strane zlih sila, i ovo je učinilo ljudske grehe -
posebno kineskog naroda - ogromnim; navelo ih je da se
direktno usprotive Fa kosmosa, koji je stvorio sav život. Zato
su ti ljudi suočeni sa eliminacijom – oni su u najvećoj
opasnosti. Zato sada, dok god se eliminišu loše misli prema
Dafi u njihovim glavama, dobro je. Ako niste protiv KPK, to
je dobro, ako niste protiv toga i toga, to je dobro, ali ja ću
vam reći ovo: nemojte biti protiv Dafe. Zašto? Kazaću vam
stvarnu situaciju... Jer neki ljudi koji se ne protive Dafi, a
ipak istovremeno nisu dobri ljudi, sasvim je moguće da oni
neće odmah biti odstranjeni, barem ne u konačnoj
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pa nije verovatno da će mu opasti nivo. Ovako je u
normalnoj kultivaciji. Ali kad su u pitanju oni ljudi koji u
kritičnom času odu na suprotnu stranu ili čine stvari da
progone Dafu i učenike Dafe, to je nešto drugo. Za
kultivatore, ipak, po pitanju povećavanja zahteva prema
vašem šinšingu i otpuštanja vaših vezanosti, tu apsolutno
nema vrdanja i standard se apsolutno ne može sniziti, jer mi
treba da budemo odgovorni prema budućnosti, prema
kosmosu i živim bićima budućnosti. Mnogi učenici Dafe u
budućnosti će dostići rang gigantskih bića i oni će
obuhvatiti mnoga živa bića, čak bezgranična bića. Pa, ako bi
se vaš standard snizio, onda taj nivo kosmosa ne bi dugo
potrajao i taj nivo nebeskog svoda ne bi dugo potrajao i
stoga morate zadovoljiti standard.

Ipak, nemojte da vas brine ovo što je Učitelj rekao. Ja vas
nikad ništa nisam terao. Vi se možete kultivisati dok se
držite običnog društva u najvećoj mogućoj meri. Ali kao
kultivatori, treba da znate kako treba da postupate. Dajte
sve od sebe da dobro činite i dajte sve od sebe da se ravnate
sa standardom za kultivatore. Ja se jako protivim tome da se
odmah brinete čim čujete da Učitelj nešto kaže, jer kad se
zabrinete, idete u krajnosti i sve ostavljate, misleći: “Radiću
samo što je vezano za Fa-ispravljanje.” Tako ne možete, jer
put kojim učenici Dafe danas idu će biti put kultivacije za
ljude u budućnosti.

Videli ste efekat koji religija ima na društvo kad je ljudski
moral u slabljenju. Ne samo da ne može da spašava ljude,
već takođe kvari pravednu veru ljudi. Što se tiče
sveštenstva, ljudi koji su napustili sekularni svet i
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eliminaciji progona Dafe. A ako se ne odstrane, onda bi za
njih moglo biti nade. Zavisiće od njih u nastavku – zavisiće
od toga kako budu postupali dok Fa ispravlja ljudski svet.
Dok su učenici Dafe davali sve od sebe da objasne istinu,
mnogi ljudi su sve ovo zaista i shvatili, i oni imaju puno
ispravnih misli. Ja mislim, onda, da za te ljude to nije samo
obična stvar da shvate šta je Dafa – oni bi takođe mogli reći
neke dobre stvari o Dafi, i onda su zapravo postavili odličnu
osnovu za sebe, za svoje biće u budućnosti.

U prošlosti su ljudi govorili o "spašavanju svih živih bića."
Znate, bez obzira je li to u vreme Šakjamunija, ili Isusa, ili
čak u slučaju Lao Cea i nekih drugih bogova koji su dolazili
da spašavaju ljude, "spašavanje svih živih bića" o kom su oni
govorili je bilo sasvim različito od onog što vi radite. U tim
vremenima, najviše biće na svetu je bio čovek – prost,
običan čovek ovog sveta. Pravi ljudi su proizvod Tri domena
i stvoreni su od materije iz Tri domena. Ta bića su veoma
različita od bogova, i njima je teško da shvate viša bića.
Znači, oni se čak plaše bogova, i zbilja je teško spasiti ih.
Zato je Šakjamuni predavao Arhat-Fa i zato je mogao da
spasi ljude samo do Stepena dostignuća Arhata. Istina je da
ljudi ne mogu mnogo visoko da se kultivišu. Ali danas, šta su
živa bića s kojima se susreću učenici Dafe? Zato sam ja
rekao da su učenici Dafe veličanstveni; bili ste dovoljno
srećni da dođete do ovog veličanstvenog vremenskog
perioda, i ono što vam je povereno je takođe veličanstveno.
Jer 90 posto ljudskih bića sada su oni koji su došli sa viših
nivoa. Drugim rečima, ono što je unutar ove ljudske kože
više nije čovek iz prošlosti –ovu ljudsku kožu stekla su i
zauzela bića koja dolaze sa veoma visokih nivoa. I to se ne
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Zaista je teško samo kad pokušavamo da idemo svojim
putem kako treba. Tokom kultivacije, vi se zapravo
konstantno saplićete i padate, a zatim se dižete da nastavite
dalje. Ali ovo društvo s kojim ste suočeni, koje je skovala ova
ljudska nauka, ova stvarnost, je veoma zavodljivo. Tako
suočenima sa ovim običnim društvom, zbilja vam je teško
naći ravnotežu između kultivatora i obične osobe i teško
vam je da se otrgnete svim vrstama vezanosti. Ali kako god
bilo, vi ste učenici Dafe, pa samo imajte ispravne misli u
glavi i dajte sve od sebe da dobro radite šta treba. Vi se
kultivišete dok ste prilagođeni običnim ljudima do najveće
moguće mere. Nema potrebe da postanete sveštenici ili da
se ponašate kao oni ljudi koji su napustili svetovni život.
Zapravo, ovo je već nešto najzgodnije po pitanju forme. Ali
što se tiče uzdizanja vašeg šinšinga, tu apsolutno ne može
biti kompromisa. Neki ljudi mogu da zapaze, a neki ljudi
možda neće moći da zapaze, a možda nećete moći tako
dobro da opazite ni sopstveno uzdizanje, svoj napredak. Ali,
kad su te stvari u pitanju, apsolutno je striktno. Kad se jedan
deo do kraja kultiviše, on će momentalno biti asimilovan na
drugu stranu i zato na ovoj vašoj strani stalno osećate kao
da se niste mnogo unapredili. Razlog je to što su promene
na površini jako male, dok su promene u srži goleme. U
ovom stanju garantovano možete da se kultivišete,
garantovano možete da se unapredite, čak je garantovano
da i kad se u procesu kultivacije okliznete i padnete, kad ne
obraćate dovoljno pažnje, da posledica neće biti srozavanje
vašeg nivoa. To je stoga što je vaša strana koja je potpuno
kultivisana izdvojena. Kad se izdvoji, strana koja je potpuno
kultivisana neće činiti greške onda kad to čini ljudsko telo,

82



svodi samo na ljude. Ovo Fa-ispravljanje je priređeno još u
doba prethodne Zemlje, i jednom joj je dat probni period.
Drugim rečima, ovo je sistematski uređeno još u tako daleko
doba. Onda razmislite: može li ljudsko društvo i sve što
možemo videti, slučajno postojati? Svaki pokret pojedinog
učenika Dafe, svaka akcija, svaka reč, pa čak i pitanja koja
promišljate, ništa od toga nije tako prosto. U budućnosti
ćete videti da je sve bilo veoma pažljivo priređeno. Ali nisam
ja taj koji je to priredio, stare sile su to učinile. Zapravo, one
se ne bi usudile, i ne žele da upropaste sve ovo. Razlog je što
kad bi sve upropastili, s njima bi bilo gotovo – kad bi ovo Fa-
ispravljanje zaista bilo upropašćeno, sve bi bilo totalno
gotovo. Oni jednostavno žele da urade na svoj način, ali to
nije prihvatljivo jer ne bi zadovoljilo standard. Kako bića koja
treba da budu iskorenjena mogu da kontrolišu budućnost?
Kako mogu dokučiti kakva će biti budućnost? Oni samo
pokušavaju da naprave metež tokom ovom perioda pre Fa-
ispravljanja – to je sve. Oni sebe smatraju bogovima, pa ne
progone ljude direktno, već manipulišu tim duhovima s
niskih nivoa da progone ljude. Takav je odnos.

Ono što sam mislio sad kad sam rekao da su učenici Dafe
veličanstveni je da ako su ljudi došli sa veoma visokih nivoa,
onda razmislite, je li to što radite obično spašavanje? Ne,
nije. Kraljevi i gospodari mnogih univerzuma, čak i bića koja
su masivna, ili čak i sa viših nivoa, su došla i inkarnirala se
kao ljudi. Ali jednom kad su se inkarnirali kao ljudi ovde, ona
više ništa ne znaju i ista su kao ljudi. Naravno, glavna stvar
koja je karakteriše današnja bića je to što su izdržljiviji od
ljudi prošlosti. Ti ljudi bi lako umirali kad bi se povredili, ali
današnji ljudi su izdržljivi; drugim rečima, njihova bića sada
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Kosmos je naprosto tako ogroman, pa kada Učitelj počne da
govori o njemu, priča postaje jako široka i visokog nivoa, jer
ono sa čim se sada suočavam su sve takva pitanja i ono čime
se sada bavim su sve takva pitanja. A sve ono što se
odražava u svetu običnih ljudi dolazi od onog što su ta bića
na visokim nivoima učinila. Ja ne predajem Fa proizvoljno, ja
i njih, takođe, učim Istini i poučavam posebno ovim
stvarima. Onima dole, ispod, to zvuči jako visoko, ali svi vi
koji ovde sedite ste učenici Dafe, pa na kraju krajeva, ja ne
predajem ništa običnim ljudima. Obični ljudi, zapravo, teško
mogu razumeti stvari o kojima danas govorim. Ali ljudi mogu
da osete moju milost, oni mogu da osete energiju i mogu da
osete da je to dobro za njih. Ipak, samo učenici Dafe mogu
da shvate ovo čemu ja učim. (Aplauz)

Vi još niste ručali, pa zaista ne bih da pričam predugo. (Dug,
oduševljen aplauz koji poziva Učitelja da ostane)

Zapravo, koliko god da kažem, vi se i dalje morate kultivisati
—to je ono što je prvo i najpreče. Ne potcenjujte svoju Fa-
konferenciju—to je deo sveukupnog procesa kultivacije
učenika Dafe. (Aplauz) Iako vi želite da me čujete kako
poučavam još više stvari, još višeg nivoa, zalazeći u više
detalja, tokom kultivacije vi, zapravo, opet morate
napredovati korak po korak. Pa, pre nego što se Fa-
ispravljanje bude okončalo, treba iskoristiti preostalo vreme
i biti solidan u svakoj pojedinoj stvari, koju učenici Dafe
treba da rade. To je ono kako treba da napredujete na ovom
putu prema budućnosti i prema onom što je
najveličanstvenije; ne možete propustiti ni jednu jedinu
priliku, niti skrenuti s puta u bilo kom koraku.
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su drugačija. Ali čak i pored toga, jednom kad su ušla u
opsenu, ona ništa ne znaju. Usred juriša zle propagande, oni
su svejedno bili progonjeni, i neki od njih su čak postali
jezgro, koje proganja Dafu i učenike Dafe. Ali bez obzira ko
su, i bez obzira šta su, koji god greh da su počinili, to je i
dalje isti greh. Ako ste progonili Dafu, ništa ne znači odakle
ste došli. Ali s druge strane, milost učenika Dafe može dati
tim bićima najveću priliku da se izbave. Da li onda spašavate
samo obično ljudsko biće? Ako je onaj koga ste spasili
Gospodar ili Kralj, razmislite koliko je to moćne vrline. I ako
ste zbilja spasili puno ljudi, razmislite koliko je to moćne
vrline. Pretpostavimo da običan, svakodnevni čovek, koji
nije učenik Dafe, kaže drugom običnom čoveku: "Nemoj
progoniti Falun Gong", i objasni mu na koji način je Falun
Gong dobar, i posle toga taj drugi zaista prestane da
progoni Falun Gong; nakon što nadoknadi ono što je učinio,
sasvim je moguće da će ući u budućnost, i moguće je da će
dobiti Fa kad Fa bude ispravljao ljudski svet; a pošto je
njegovo biće došlo s visokog mesta, on će brzo moći da se
kultiviše, i pošto je njegovo Ispunjenje u direktnoj vezi sa
osobom koja mu je svojevremeno rekla istinu, čak i ta
obična, svakodnevna osoba, ja mislim da će dostići
Ispunjenje. Shvatate ideju, zar ne? Ne važi li to onda utoliko
pre za naše učenike Dafe koji spašavaju ljude na širokoj
osnovi dok objašnjavaju istinu? Ovo je, znači, nešto
veličanstveno. Niko ne zna ko je iza kože te svakodnevne
osobe. Zato ove stvari treba da uzmete za ozbiljno, i treba
dobro da radite ove stvari. Objašnjavanje istine je ono što u
ovom vremenu treba da radimo. Činite to na širokoj osnovi,
činite to sa svom mudrošću koju imate, i samo ako nešto
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stvoreno jednom njihovom mišlju. Ali oni iznad im se smeju
— “Sve ovo je stvoreno jednom mojom mišlju”. A oni koji su
na još višim nivoima takođe misle ovako. To je zato što niko
od njih ne zna da iznad njega ima još džinovskijih
Gospodara. Ali ja sam taj koji zbilja vidi koliko su oni smešni.
(Aplauz) Ovo Fa-ispravljanje je najveća prilika za njih i
najveća milost prema njima, a oni ipak žele da sve ovo
kontrolišu. Oni misle da je najbolje ono što oni imaju pod
kontrolom i misle da mi pomažu u Fa-ispravljanju. Oni mi
čak silom nameću svoje najbolje stvari. Razmislite, kad mi
nameću stvari, koliku mi smetnju, koliku prepreku,
postavljaju? A kad ne želiš njihove stvari, oni misle da
odbijaš najbolje, što je isto kao da uništavaš ovaj kosmos,
isto da uništavaš budućnost—oni to tako vide. Oni imaju
samo toliko mudrosti, pa je to domet njihovog razumevanja.

Ovako misle i ponašaju se skoro svi nivoi na nivoima bića
unutar sistema starih sila i to je ono što je stvorilo prepreke
u Fa-ispravljanju. Kad se ta njihova jedna misao manifestuje
na najnižem nivou kosmosa, ona donosi najgore rezultate.
Što su bića niža i gora, ona čine gore i zlobnije stvari. Tako
je, zapravo, nastao ceo ovaj progon. Zapravo, nivoi na
nivoima bića o kojima sam upravo govorio … sada više nisam
govorio o bićima unutar tih ogromnih kosmičkih tela—
govorio sam o tim glavnim telima, kraljevima, većim glavnim
telima i kraljevima kraljeva različitih, ogromnih kosmičkih
tela. O tim sam bićima govorio. Pomislite koliko nivoa na
nivoima, nebrojenih, beskrajnih, nemerljivih Bogova, Buda,
Taoa i živih bića postoji u nebeskom svodu. O njima nema
smisla pričati, jer ono što ona rade ili šta posebno rade, je
proizvod onog što čine njihova glavna tela.
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može da spasi ljude, uradite to. Nije važno da li je ono što
radite razotkrivanje zla, da li koristite svakojake pristupe,
bilo da su oni direktni, indirektni, ili iz drugačijih uglova –
dok god možete dovesti do toga da ljudi prepoznaju ovaj
progon, vi ih spašavate, i vi ste izuzetni.

Mislim da su ove tri stvari sve o čemu ću pričati. Jedna je
vaše učenje Fa, jedna je slanje ispravnih misli, i treća je kako
je objašnjavanje istine izuzetno važno. Zapravo, vi ste se već
probili i učinili ste sve ove veličanstvene stvari, i već ste
uspostavili ovu vrstu moćne vrline. Ali treba još bolje da
radite stvari, i treba da nastavite sve dok zlo ne bude
potpuno eliminisano. Kad budete izveli da svi ljudi sveta, i
svi ljudi u Kini, shvate kakva je ovo zla drama, da li će zlo i
dalje moći da ima dejstvo? Ono će doživeti slom. Nas ne
zanima politička moć, i mi ne želimo da zbacimo vašu KPK.
Onaj glavni bednik u ljudskom svetu je taj koji je oborio KPK
koristeći KPK u ovom progonu. Kad se osvrnemo nazad, nije
li to istina? Nismo mi ti koji smo ga napali, on je sam sebe
srušilo. On koristi KPK, koristi zemlju, i koristi vladu da
progoni Falun Gong. Bogovi ne dopuštaju ovo. Rekli ste da
partija treba da porazi Falun Gong. Ali kako to bogovi mogu
dopustiti? Kako KPK može da porazi Zakon kosmosa? Ako
se budete borili protiv njega, vi ćete propasti. Tako to ide,
zar ne? Samo što trenutno zle sile misle da se učenici Dafe
još nisu dovoljno iskalili i postali zreli, i da treba dalje da se
kale, pa misle da i dalje treba da podržavaju zlo. Naravno,
stare zle sile hoće da rade ovo, ali ja ni najmanje ne
priznajem ove stvari. Oni mogu da se ponašaju onako kako
se ponašaju samo dok ne dođe moje Fa-ispravljanje. Da je
bilo drugačije, bilo bi mirno u času kad Fa ispravlja ljudski
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ovaj Fa je bio ovde odavno i samo je pitanje kako se živa bića
ponašaju u skladu sa ovim Fa ili kako ja kažem, kako se
asimiluju—to naprosto podrazumeva taj proces, to je sve.
Ranije sam rekao da niko ne može da ošteti ovaj Fa. Ne radi
se o tome da ja stvaram neki novi Fa, čineći stvari. Fa je
postojao jako davno. Samo je pitanje kako su živa bića
asimilovana sa Fa, to je sve. Što više mudrosti jedno biće
ima, više je njeno mišljenje o sebi, ali postoje realnosti koje
čak ni biće sa puno mudrosti ne može da vidi na svom
nivou. Svaka misao, koju ima u vezi Fa-ispravljanja, znatno
deluje na njega. Jedna njegova misao može proizvesti da
slojevi na slojevima živih bića zgreše naspram Fa-
ispravljanja, a tada je ono samo zgrešilo naspram Fa-
ispravljanja. Koliko god gigantska, sva bića se susreću sa
ovim pitanjem, jer ni jedno biće ovog kosmosa ne pripada
budućem kosmosu i bez obzira koliko toga od stvarne
situacije mogu da vide, ona i dalje ne mogu da vide ono što
je na kraju. Pa čak i za finalna, zadnja bića kosmosa, ovo bi
moglo biti velika katastrofa—u času kad se javi
[neprimerena] misao, ona ne mogu izbeći katastrofu. Ja
koristim ljudske reči da stvari opišem na ovaj način i to
nazivam katastrofom, jer bez Fa-ispravljanja ne bi bilo
pitanja spašavanja živih bića i sve što se re-kreira ne bi
imalo vezu sa starim kosmosom. Ovo je zapravo najveća
milost prema bićima kosmosa. (Aplauz)

Znate, bića različitih nivoa kosmosa, različita kosmička tela,
različiti nebeski svodovi i različiti kolosalni nebeski svodovi
su stvoreni jednom mišlju Boga visokog nivoa. Čak i sada,
dok ovo govorim, ima nekih bića koja sede tamo gore i
osećaju se veoma zadovoljnim sobom. Misle da je sve
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svet – ne bi bilo ove zle drame, svi ljudi bi učili Fa, rastao bi
moral čovečanstva, i bilo bi mirno u času kad naiđe sila Fa–
ispravljanja.

To je sve što ću reći. Mora da imate puno pitanja. Mislim da
ćete kroz učenje Fa moći da ih razrešite. Mnoga specifična
pitanja i problemi mogu se razrešiti dok učite Fa. Takođe,
treba da obratite pažnju na jedno pitanje: vi ste učenici
Dafe, pa treba uvek da pogledate unutar sebe kad naiđete
na problem – garantovano je da su mnogi od problema vaši
problemi, bez obzira da li želite da pogledate sebe ili ne, da
li mislite o njima ili ne. U budućnosti, kad sagledate istinu,
shvatićete da sve ima razlog. Učenici Dafe često imaju
rasprave među sobom oko stvari u vezi s širenjem Fa (hong-
fa) i ispravljanjem Fa. Mislim da je to normalno. Ali ako
beskrajno raspravljate, odbijajući da popustite, onda je to
problem. Zašto je tako? Garantovano je da niste ispitali
sebe. Imati rasprave je normalno, ali beskrajno raspravljati i
odbijati da se popusti, i na taj način uticati na Dafa posao,
nije normalno. Ako ne verujete, razmislite o tome i
pogledajte. Svaka od naših osoba sa zaduženjem treba da
stavi poseban naglasak na učenje Fa. Bez obzira koliko su
veliki ili izuzetni zadaci koje snosi zadužena osoba, ona ne
sme zaboraviti da kultiviše sebe. Bez obzira koliko posla
obavite, vi treba da budete učenik Dafe koji obavlja Dafa
posao, a ne običan čovek koji radi Dafa posao. Zato morate
učiti Fa. Zadužena osoba je zapravo takođe običan učenik.
Svaka osoba, bez obzira šta radi, treba da vidi sebe kao
jednog od učenika – treba da gledate na sebe kao na jednog
od učenika. Dafa ima samo jednog učitelja, mene, i sama
Dafa nema nikakve "zadužene osobe". Vi ste samo zaduženi
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Najsrećniji su oni koji nisu napravili ni jedan potez tokom
perioda Fa-ispravljanja—oni su samo u tišini posmatrali
stvari. Pošto ja sve želim da ih spasem, ja ću učiniti da se sva
ta bića asimiliraju i pređu u novi kosmos. Ali stare sile su
sagledale da su mnoga bića kroz istoriju počinila brojne
grehe, one su pomislile da ta bića ne treba spasiti, ne treba
zadržati, i činilo mi se izvesnim da one kontrolišu moje Fa-
ispravljanje, pa su priredile iskorenjivanje tih bića tokom
mog Fa-ispravljanja. I zašto one, kad su u pitanju bića u
ovom svetu, čine da ti opaki policajci budu tako surovi,
nasilni i gnevni, zašto navode te zle stvari sa niskih nivoa da
čine zlo? Njihov cilj je da eliminišu izvesne ljude sveta i
učenike o kojima one nemaju visoko mišljenje. Pa navode i
te zlotvore i njihove žrtve da čine ogromne grehe. Oni, čiji
su nivoi malo viši, ne čine te stvari direktno. Oni misle,
pošto su Bogovi, oni su sveti i čisti i neće da zabadaju ruke u
hrpe smeća i direktno mute stvari, a to je zato što bi pali,
jednom kad bi došli ovde. Zato sukcesivno kontrolišu bića
na nivoima neposredno ispod njihovih. Stare sile na
različitim nivoima čine stvari koje ometaju Fa-ispravljanje
na svim nivoima i zato kad se stigne do ljudskog sveta, zla
bića dejstvuju više opako. Nikada ranije nije vršeno Fa-
ispravljanje. Bez obzira koliko opasno postane, Fa-
ispravljanje ostaje prilika bez presedana za sva živa bića. Fa
je postojao dugo vremena; ja sam došao sa ovim
svemoćnim, ovim harmonizujućim i sveobuhvatajućim, ovim
Fa bez presedana, ovim najboljim Fa. (Srdačan aplauz)

Ali za Dafa praktikante koji su došli da potvrde Fa i za bića u
širem kosmosu, to je samo pitanje kako spašavanje od
strane Fa pretočiti u konkretnu realnost. Drugim rečima,
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ljudi u ovoj formi Fa-ispravljanja i formi protiv progona.
Dafa nema nikakve zadužene ljude. Svako je učenik koji se
kultiviše. Ovo se potrudite da zapamtite.

To je sve što ću reći. Oduzeo sam vam nešto vremena.

Li Hondži 
29.12.2001.

Prevod na srpski, 18.04.2017.

20

kreirala, ona su i dalje rezultat jedne jedine misli višeg bića
u ovom kosmosu i njegovih moći. Drugim rečima, ona su i
dalje rezultat standarda i aranžmana starog kosmosa. Jer za
jedno još veće biće, kosmička tela ispod njega su delovi
njegovog tela, pa kad se tokom metabolitičkog procesa
odstrani neka ćelija, kad se ćelija re-kreira, ona i dalje nosi
njegove sopstvene mehanizme, njegove sopstvene
karakteristike i stvari njegovog sopstvenog univerzuma—sve
je to on učinio. Ali kad zaista nestane kompletan kosmos, to
je kao da je to biće umrlo i kasnije, u određenom trenutku,
kad se biće re-kreira, ono nema nikakve veze sa bićem koje
je umrlo. Ono o čemu ovde govorim nije kao ono što sam
rekao o tome kako kad duša napušta telesno telo, to je kao
svlačenje odeće i oblačenje druge, to nije takva vrsta veze i
nema veze sa prošlošću.

Kompletno Trojstvo bića se rastvara i prestaje da postoji i
bez obzira koliko je biće visoko, (od njega) ništa ne ostaje.
Ovaj koncept, po pitanju kraja ovog nebeskog svoda, je
prazan za sva bića u ovom kosmosu, svi oni su zatečeni
njime i niko ga ne shvata; to je nešto što prevazilazi njihovo
razumevanje. Čak i ako se pusti mašti na volju, to se i dalje
svodi samo na ono što biće može da misli ili zna u ovom
kosmosu i unutar je dometa mudrosti bića ovog ciklusa. Fa-
ispravljanje, koliko god bilo važno, njima ništa ne znači. Šta
više, sva živa bića bivaju zatečena kad se suoče sa svime u
Fa-ispravljanju i ne znaju kako da reaguju. Sva ona znaju da
su istine kojima ja podučavam dobre, ali stare istine su tu i
njih su stvorile stare istine tokom perioda degeneracije i
destrukcije. Zato je zahtev Fa-ispravljanja prema svim
bićima da ne čine ništa.
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Podučavanje Fa na Fa Konferenciji u
Bostonu

Li Hondži
27.04.2002.

Mnogi od vas u publici ste iz drugih područja, a dobar broj
je iz Australije. Ovaj put sam došao pre svega da bih se sreo
s vama, i ne želim previše da pričam. Gledajući sveukupnu
situaciju učenika Dafe u ovom času u Fa-ispravljanju, mislim
da su stvari dobre. Po nekim pitanjima vam ide zbilja dobro,
a po nekim drugim malo lošije. Ali sveukupno, glavnom telu
ide zaista dobro. Mada, puno je stvari koje i dalje ne možete
dobro da radite kao učenici Dafe, i ja vam mogu reći da je to
zapravo zbog toga što ste zapostavili učenje Fa. Jer vaša
površina, koja se još asimiluje sa Fa, se neprekidno mora
popravljati, i dok neprekidno napredujete, stvari koje treba
da uklonite kultivacijom se moraju prirediti. Svaki domen
ima svoje sopstveno stanje stvari. Ako stagnirate, vi
definitivno nećete moći da držite korak sa Fa-ispravljanjem.
Onda kad vam ide dobro u Fa-ispravljanju, ja mogu da vidim
da je to uvek zbog toga što ste sposobni da razumete Fa iz
Fa; a kad nešto slabo radite, mogu da vidim da je to zato što
vam učenje Fa nije prioritet, i niste u stanju da razumete Fa
iz Fa. Kao učenik Dafe, bez obzira koja je situacija, ili kakve
su okolnosti, vi morate učiti Fa, i ne smete zapostaviti
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tretiram sa najvećom milošću i to je razlog zašto sam želeo
da asimilujem ta bića i prevedem ih tamo iz ovog starog
kosmosa i zato sam počeo da obavljam Fa-ispravljanje
kosmosa. Da to nije slučaj, za sva bića ovog ciklusa ne bi ni
bilo nikakvih prilika da odu u budućnost. Budućnost ne
pripada njima, ona ne pripada ovim bićima iz sadašnjosti.
Zato, ako neko hoće da ode u budućnost, on mora
zadovoljiti zahteve budućnosti.

Naravno, to nije izvodljivo za biće u sadašnjem vremenu i
njemu je jako teško da se uskladi s tim. Ali ima jedno: moj Fa
se širi i za njega znaju slojevi na slojevima živih bića i mnoga
bića ga uče i čitaju ga. Džuan Falun postoji na svakom nivou,
istine na svakom nivou su drugačije i reči u njemu izgledaju
drugačije, a sve su to istine novog kosmosa na različitim
nivoima. Mnoga bića ga čitaju i saobražavaju se sa njim.
Razlog je taj što se nešto slično nikada ranije nije desilo još
od veoma dalekih vremena, od početka vremena u kosmosu
i to je nešto o čemu se živa bića nikad nisu usuđivala da
misle, o mogućnosti da se premosti tako velik jaz u istoriji,
jer ta istorija ne pripada nijednom od bića u sadašnjem
kosmosu. Sve u ovoj istoriji i sva bića u kosmosu koja žive u
ovoj sredini i ova istorija koja bićima pruža opstanak u ovoj
sredini, [će] zbilja ući u budućnost koja ne pripada ovoj
istoriji i zapravo nema ništa sa njima. To je drugačije od
ovog starog kosmosa, gde kad kosmička tela na različitim
nivoima više nisu dovoljno dobra, ona bivaju uništena, a
stvore se nova. Taj proces zvuči isto kao stvaranje i
uništavanje novih i starih univerzuma na različitim nivoima
u kolosalnom nebeskom svodu, ali je potpuno drugačiji.
Kako god se različita kosmička tela u kosmosu uništila i re-
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sopstvenu asimilaciju i napredak; ne smete zaboraviti da
učite Fa. Ako ne učite Fa dobro, nećete moći dobro da radite
za Dafu. A kad nailazite na konflikte ili probleme koje treba
razrešiti, vi nećete moći da balansirate stvari i vodićete
rasprave. Naravno, ja ne mislim da obavezno ne valja ako
imate rasprave onda kad nastanu sukobi. Jer u kultivaciji
treba da se oslobađate vezanosti, u kultivaciji treba da
popravljate sebe; pa se te vaše vezanosti običnih ljudi
moraju razotkriti da biste ih se mogli osloboditi. Ali
ponekad, zbog toga što ne održavamo svoje učenje Fa, u
nekim stvarima koje preduzimamo radi širenja i spašavanja
živih bića se ponašamo kao obične osobe. Ovo čini da
mnogo toga od svetih stvari koje mi radimo ne budu tako
svete, to nas sprečava da ih dobro radimo, i takođe
proizvodi da nas ljudi u društvu ponekad ne shvataju. Pa to
ne samo da vas sputava u vašem napretku, već takođe
donosi gubitke za Dafu.

Kao što znate, u vreme pre 25. aprila 1999, u mnogim
krajevima sveta niko sem učenika Dafe nije znao šta je Falun
Gong. To je bio slučaj sa mnogim krajevima širom sveta. Kad
je svojevremeno počeo progon protiv nas, svi svetski mediji
su hteli da saznaju šta je to Falun Gong. Ali niko nije mogao
da dobije pozitivne materijale, i svi su prenosili ono što su
lažljivi mediji u Kini objavljivali. Naravno, mnogi
međunarodni mediji nisu to namerno radili – morali su
izveštavati o tome. Razmislite, u toj sredini, i pod takvom
vrstom nadmoćnog pritiska, mi smo uspeli da ispravimo Fa
u ljudskom svetu do ove mere, da izvedemo da nas ljudi
sveta zbilja upoznaju, da ljudi širom sveta zaista vide šta mi
radimo. To nije lak zadatak. Ovo pokazuje da ste zbilja bili
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stvari koje Bogovi starog kosmosa mogu da vide. Radi se o
drugačijem i novom kosmosu, onom u kom je sve
preraspoređeno—bilo da je to vreme, dimenzije, bića,
mehanizmi ili Fa. Ni na koji način nije povezano sa bilo čim
u starom kosmosu i bića starog kosmosa ne mogu ga videti.
Kad bi mogla, ona bi premašila moći svih Bogova. Tako se
ona vladaju prema starom Fa, sledeći poredak starog
kosmosa i čineći šta žele da čine. Mnoge stvari zaista je
teško promeniti. Ja od njih ponekad zatražim da učine
nešto, a oni misle da je to neosnovano, pa to ne smeju da
učine. Oni su samo bića ovog vremenskog perioda, pa misle
da je to pravi način da se rade stvari. Kad ništa ne rade, to
se može smatrati za dobro ponašanje.

Zapravo, oni koji su se umešali u Fa-ispravljanje su banda
starih sila. Relativno više bića u gigantskom kosmosu nije
uzelo učešća i ona su u stanju posmatranja stvari. Ali,
jednom kad sveukupna, ogromna sila Fa-ispravljanja stigne,
bilo da su posmatrali ili učestvovali u njemu, svi oni će
dobiti razrešenje u Fa-ispravljanju; oni koji treba da budu
asimilovani, biće asimilovani, oni koji treba da dobiju
pozitivno razrešenje dobiće pozitivno rešenje, a oni koji ne
mogu biti asimilovani ili pozitivno razrešeni, ako nivo treba
da im se obori, on će biti oboren, a oni koji su počinili
zločine i treba da budu prognani, biće prognani. Rekao bih
da jednom biću nije lako da stupi u budućnost, to nije lako i
to je zato što budućnost ne pripada bićima ovog ciklusa. Ako
to posmatraš iz perspektive starih shvatanja, da bi bića ovog
ciklusa stupila u budućnost, da bi ušla u naredni ciklus
kosmičkih tela, koja im ne pripadaju, to je apsolutno
nemoguće. Tokom ovog Fa-ispravljanja, sve i sva bića ja
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dobri u potvrđivanju Fa, i to je ono što vam je omogućilo da
postignete toliko puno. Ako smo nemarni [u svom
ponašanju], onda su sve šanse da ćemo proizvesti gubitke,
koji će biti rezultat našeg ponašanja koje nije u skladu s Fa.
Zato zbilja treba da obratimo pažnju na ove stvari.

Pošto ste ovih dana zaista zauzeti, a mnogi od vas su se
prijavili da preuzmu na sebe puno posla, ovo vam otežava da
se skoncentrišete kad učite Fa. Stalno razmišljate o stvarima
Fa-ispravljanja i niste u stanju da umirite svoj um kad učite
Fa. Tada zapravo uzalud učite. Ako ne možete da učite Fa
racionalno i s bistrom glavom, vi učite za badava, traćite
svoje vreme. Zato ovo treba da prepoznate. Znam da ste
zauzeti i da naporno radite, i da neki učenici spavaju samo
malo svake noći. Vi radite tolike stvari, i naravno da takođe
treba da učite Fa i radite druge stvari. Zato vam ja ponekad
ne mogu reći da morate raditi ovo ili ono. Kad su konkretne
stvari u pitanju, to je u potpunosti na vama da ih obavite—
sami morate otkriti kako da im pristupite i bolje ih uredite.

Takođe, vidim da su neki problemi koji su bili istaknutiji pre
nekoliko godina, ponovo postali uočljivi u poslednje vreme.
Koji problemi? Mnogi od učenika izvan kontinentalne Kine
su vrlo stručni i imaju napredna znanja - oni imaju
akademska zvanja među običnim ljudima. Drugim rečima,
vaše razmišljanje je jasno i vi ste vrlo sposobni. I zato ste
zaista puno stvari vrlo dobro uradili. Ovo posebno važi dok
ste bili proaktivni u obavljanju stvari. Ali, upravo zato što ste
sposobni, nastaju problemi kad svako od vas ima dobru
ideju. Ti imaš dobru ideju, on takođe ima dobru ideju, i
svako misli da je njegova ideja dobra... to je ono kako
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stanja i različita razumevanja istina. Što se niže dospe, niži
su zahtevi i gore je ponašanje bića. Kad se dospe do ovog,
najnižeg nivoa ljudskih bića, ovo je ono kako se bića
ponašaju, a to je blizu najgorem. Stare sile su napravile
sasvim specifične aranžmane za ovaj zli progon. Ja ovde
obuzdavam zlo, a to rade i ti pravedni Bogovi, Fa-čuvari.
Stare sile imaju svoje aranžmane, ali zapravo i zlo je pod
kontrolom. Kad zlo pokrene svoju zlobu, ona deluje užasno
dominantno, ali kad su u pitanju stvarni rezultati, oni su
veoma slabi. Naravno, kad zli ljudi deluju u ime zla, ako misli
učenika Dafe nemaju nedostataka i snažne su, zli ljudi će
biti prestrašeni i ispravne misli će ih čak poraziti. Tako stoje
stvari. Sveukupno, zlo nije moglo da postigne šta je htelo, a
to je zato što su Bogovi kontrolisali stvari, naposletku. Stare
sile imaju svoje aranžmane, ali one samo pokušavaju da
stvore situaciju kakva im treba, ali stare sile ne mogu da
čine šta hoće po svojoj volji, jer ih ono što ja hoću da uradim
i kontrola pravednih Bogova nad njima, sprečavaju da
postignu šta su namerile.

Stari kosmos ima stare istine. Nijedno biće, pre nego što ga
ispravi Fa, ne može da vidi ništa što je posle Fa-ispravljanja,
i ne može da vidi pravu manifestaciju novog Fa, jer toga nije
vredno. Ako biće zaista može da vidi manifestaciju novog Fa
i novog kosmosa, onda je ono isto što i novo biće i prirodno
će činiti stvari u skladu s tim. Oni ne mogu da vide te stvari
jer oni su bića koja pripadaju kosmosu iz prošlosti, pa ne
mogu da vide budućnost koja ne pripada kosmosu iz
prošlosti. A ta budućnost nisu stvari koje su priređene
tokom istorijskog perioda starog kosmosa, gde postoje brza
i spora vremena i razlike između različitih dimenzija, što su
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rasprave obično nastaju. A kad se raspravljate, zbog toga što
ste zapostavili svoje svakodnevno učenje Fa, ili ste popustili
u svojoj kultivaciji, vi padate u načine raspravljanja kao kod
običnih ljudi.

U svemu što radi, učeniku Dafe treba da bude najpreči Fa –
uvek kad nešto procenjujete, najpre morate uzeti u obzir Fa.
Verovatno se sećate nečeg što često kažem: učenik Dafe
najpre treba da misli o drugima u svemu što radi. Uvek kad
se nešto desi, ili kad nastane situacija, čak i ako je to
sporedna stvar, moja prva misao je o drugima, jer to je za
mene već postalo prirodno – naprosto najpre mislim o
drugima. Kad biste svi to mogli, onda uopšte ne bi bilo tih
tvrdoglavih rasprava u vašem potvrđivanju Fa; ako zaista
imate ovako solidan osnov i sposobni ste da se umirite,
mislite o drugima, i preispitujete sebe kad se bilo šta desi,
mislim da ćete mnoge stvari moći da rešite dobro. Ponekad
se zaista svađate kao obični ljudi, i vrlo mali broj vas čak se
toliko zapali dok raspravljate da pocrvenite od emocija, i čak
ne obraćate pažnju na svoje okruženje i efekat koji to ima u
društvu, potpuno se vladajući kao obični ljudi. Ali ti si
kultivator, učenik Dafe – ne samo običan kultivator. Svi
znate da bez obzira koliko divlje zlo postane, ono neće
potrajati. Što je kraj bliži, ono zlobnije deluje dok na njega
deluje sila Fa-ispravljanja, i ovo nam govori da to mora biti
njegov finalni divlji čin. Ako se ova stvar jednog dana zaista
okonča, prva stvar koja će se desiti je da se učenici Dafe
ispune i vrate na svoje pozicije. U to vreme, kad se budete
osvrnuli na put koji ste proputovali, sve će vam biti jasno.
Naravno, Buda, Tao ili Bog koji je potpuno Ispunjen na svojoj
poziciji neće misliti o stvarima poput toga da li je bio dobar
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Dafu. I nije bilo previše slučajeva među vama da insistirate
na sopstvenom mišljenju do te mere da ne možete da se
povučete. Nije bilo puno trvenja među učenicima. Dosta
dobro ste sarađivali jedni s drugima i tako ste stvorili tako
dobru situaciju povodom potvrđivanja Fa. I, naravno,
Kanada je posebno mesto. Kanadska vlast i narod dali su
puno podrške i simpatija Dafi i praktikantima Dafe i mi treba
da zahvalimo kanadskom narodu i vlasti na tim stvarima.
(Srdačan aplauz)

Znači, kad pogledamo na ove tri konferencije i promislimo,
jasno možemo videti razlike u sveukupnoj situaciji. Ja sam se
tri puta sreo sa učenicima u Kanadi i promene u sveukupnoj
situaciji između ta tri puta su velike. Svi to vidite. Kad je
progon počeo, pritisak je bio veoma intenzivan. Kad sam
predavao Fa u Kanadi pre 20. jula, 1999, puno toga što sam
izrekao zapravo je trebalo da nagovesti neke stvari ljudima
sveta—nešto sam saopštavao ljudima sveta. Svaka osoba ima
stranu koja zna. Kad ja predajem Fa, ja ne pričam samo
ljudskim bićima, slojevi i slojevi mene pričaju bićima na
različitim nivoima i to je zato što ništa što se dešava na
ovom mestu ljudi nije izolovano—to je odraz, na najnižem
nivou, kosmičkih promena koje se dešavaju. Baš kao što sam
ranije rekao: istine se razlikuju od nivoa do nivoa. Sa višeg
nivoa, istine na nižem nivou izgledaju pogrešne, ali istine su
istine na nivoima koji im odgovaraju i stanja, manifestacije i
standardi za istu stvar se razlikuju na različitim nivoima, sa
stvarima bližim Istini dospeju više. Ali sveukupno, istine se
konsistentno spuštaju od vrha do podnožja, a kad se
manifestuju na različitim nivoima, to su istine različitih
nivoa. Bića na svakom pojedinom nivou, onda, imaju različita

73



ili nije – biće naprosto kao da je san završen, i on čak neće ni
misliti o tome. Međutim, vaš učinak tokom sadašnjeg
procesa vas kuje i uspostavlja sve vaše. Onaj ko propusti ovu
priliku, ili ne uradi neku stvar dobro, tada će sagledati uzrok
svoje greške.

U ovom Fa-ispravljanju, za živa bića kolosalnog nebeskog
svoda stvorena je najbolja prilika; sva živa bića imaju
najbolju priliku da postave temelj za svoju budućnost. Isto
važi za učenike Dafe. Plodovi vaše kultivacije, vaša pozicija,
vaša moćna vrlina, i sve što pripada vašoj budućnosti se
takođe uspostavlja u ovoj prilici Fa-ispravljanja. Onda, ako
ne radite sve dobro, vi ćete zaista izneveriti sebe! Pa kad se
raspravljate sa vezanostima običnih ljudi, ja mislim u sebi:
"Kad bi videli stvarnu situaciju, ne bi se raspravljali čak ni da
se od njih to zatraži." Ali upravo zato što ne možete da
vidite pravu situaciju i imate vezanosti običnih ljudi, vi se
ovde možete kultivisati. Kad imate vezanosti običnih ljudi, vi
možete potvrđivati Fa; kad nemate tih vezanosti, nećete
moći da potvrđujete Fa, i više nećete moći ostati ovde;
drugim rečima, više nećete moći da se kultivišete. Ali od vas
moram zatražiti da ozbiljno razmislite o tome kako najbolje
da iskoristite postojeće uslove i budete još bolji.

Bez obzira koliko ste zauzeti, sebe treba da vidite kao Dafa
učenike; bez obzira koliko ste zauzeti, treba da uzmete u
obzir kako biste mogli uticati na one oko vas. Od 25. aprila
1999. i posle 20. jula, zlo je koristilo barapske načine
klevetanja i nagnalo nas u defanzivu, prouzrokujući da
umovi brojnih bića butu zatrovani. U vašim naporima da
spasite živa bića, vi ste toliko naporno radili da omogućite
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shvate, pošto imaju vezanosti, oni će postepeno shvatiti.
Samo kad nastanu veliki problemi u telu ili imaju veze sa
sveukupnom situacijom Dafe ili ako postoji problem sa
situacijom vašeg potvrđivanja Dafe, tek onda ja govorim o
tome. Sada, na primer, u nekoliko oblasti u Kini i dalje ima
ljudi koji šire lažne [Dafa] napise, a neki ljudi su toliko
vezani da ih čak uče napamet i ne samo da ih uče napamet,
već idu okolo promovišući to među učenicima. Šta ih nagoni
da to čine? Oni to čine jer lažni napisi sadrže stvari za koje
su oni vezani, stvari koje se slažu sa njihovim ljudskim
vezanostima. Ja ne mislim da oni namerno žele da naruše
Fa. Zbog toga što imaju vezanosti i ljudske misli koje rade
ovo, oni čine stvari koje zlo želi da budu učinjene i ometaju
učenike Dafe koji potvrđuju Fa.

Do sada sam, zapravo, više puta prisustvovao kanadskim Fa-
konferencijama. (Aplauz) Tri su glavne i one su na vas
učinile veoma dubok utisak. Prvi put, kao što znate, je bilo
malo pre 20. jula [1999]. Drugi put je bilo kad su represija i
progon bili veoma oštri. Ta je bilo u Otavi, i tamo sam bio.
Ovaj put, to je u vreme dok se zlo eliminiše na širokoj
osnovi, a Fa-ispravljanje napreduje snažnim koracima,
eliminiše zlo veoma velikom brzinom i probija se do ljudske
dimenzije. U takvom času dolazim ovde da se sretnem s
vama. Znači, ove tri Fa-konferencije u Kanadi dosta toga
govore. (Dug aplauz)

Treba reći da su kanadski praktikanti obavili sjajan posao i
ovo se odražava u puno različitih stvari. Ključna stvar je bila
vaša dobra saradnja i nije bilo puno slučajeva da ste
dopustili da lične vezanosti utiču na to kako potvrđujete
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ljudima da nas shvate. Pa kad ne postupate dobro, sasvim je
verovatno da nenamerno podrivate napore koje ste učinili i
neke od stvari koje planirate da obavite. Vi ste kultivatori,
čije ponašanje [treba da bude] čisto i ispravno. Tako je puno
ljudi koji misle da ste sjajni samo na osnovu vašeg ponašanja
koje vide. Ako ne obraćamo pažnju na sopstveno ponašanje
u svakodnevnom životu, obični ljudi će videti naše postupke
i, pošto ne mogu da vas upoznaju na dubokom nivou, na
primer učeći Fa, oni će naprosto gledati vaše ponašanje. I
moguće je da će jedna vaša rečenica, ili jedan postupak
učiniti da se oni ne mogu spasiti, ili ostaviti loš dojam o Dafi.
Treba da pričamo o tim stvarima.

Kao vaš Učitelj, naravno da mogu da vidim sve vaše
nedostatke, i naravno da mogu da vidim vaše probleme.
Svaka pojedina reč i svaki pojedini vaš postupak, na primer,
ja znam šta je u to uključeno. Obično vas Učitelj ne uči Fa na
individualnoj bazi. Jer kad bih nekome ukazao na nečiji
problem individualno, to bi zaista bio veliki udarac za
njegov um, i to bi moglo delovati na njega. Zbog toga ja
retko pričam s bilo kim individualno na taj način. Ali kad ove
probleme iznesem pred velikim auditorijumom, nemojte
misliti da se to ne odnosi na vas.

Puno je Kraljeva na nebu. Kao što znate, Šakjamuni je rekao
da je broj Tatagata kao broj zrna peska u reci Gang.
Razmislite koliko peska ima u indijskoj reci Gang! I ima još –
ono što je Šakjamuni rekao je bilo u figurativnom smislu.
Svaki Tatagata je Fa-kralj. A Buda-škola nije jedina – Buda-
škola je samo jedna raširena vrsta koja ima ogroman broj
bogova. Koliko ima bogova? Kad bi svaki bog rešavao stvari
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smatrate nečim tako ozbiljnim, to će stvoriti novu situaciju,
u kojoj ćete se osećati pritisnuti kajanjem i brigom, a tada
ćete potonuti u vezanost i nećete moći da se otrgnete. Čitav
proces kultivacije učenika Dafe je proces uklanjanja ljudskih
vezanosti. Šta god doživeli, u času kad shvatite problem,
naprosto ga odmah ispravite; ako padnete, samo ustanite i
nastavite da radite šta jedan Dafa praktikant treba da radi. U
tom slučaju, greška koju ste napravili važiće samo kao test
koji niste prošli u svojoj kultivaciji, pa možete probati da ga
prođete neki sledeći put - za vas će biti još prilika da
prođete taj test. To je sve. [Loše] stvari, koje učinite tokom
svoje kultivacije, Učitelj ne može smatrati za mnogo važnu
stvar. Ali druga je priča sa onim ljudima koji ne mogu da se
iskobeljaju iz te situacije ili koji ponavljaju greške. Zbog toga
što ste napravili grešku, ne možete razvijati nove vezanosti.

Ranije, dok sam predavao Fa, ja nisam mnogo jako
naglašavao stvari, jer nisam hteo da vam stvaram mentalno
opterećenje ili da izazivam druge vezanosti. Iz istog razloga
retko predajem Fa učenicima individualno. Kad bih nekome
predavao Fa i ukazao mu na njegove nedostatke, samo
razmislite, njegov um bi zbilja bio opterećen, jer su te reči
došle iz mojih usta. Zato ja retko predajem Fa nekome
posebno. Kad predajem Fa, ja govorim o stvarima široke
primene i govorim u širem smislu. A što se tiče sporednih
problema, koji su na margini ili koji su izolovani i odnose se
samo na nekoliko pojedinaca, ako ne ometaju učenike Dafe
u celini, onda nema potrebe da ih iznosim. Jer učenici će,
tokom procesa kultivacije, ugledati te stvari među njima, pa
će oni ukazati na njih tim ljudima, oni će ukazati na
nedostatke. Pa čak i ako ti ljudi to ne mogu odmah da
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onako kako vi to radite kad se nešto desi, to bi bio velik
problem. Oni nemaju tu vrstu rasprava, koje nisu
konsistentne s njihovim nivoima. Naravno, oni mogu da vide
istinu i mogu da vide najbolji način, ali i oni često imaju
nekih razlika u stanovištima. Ali oni se nikad ne raspravljaju.
Oni su u stanju ogromne tolerancije, milosti prema svim
bićima, i sve mogu razumeti s dobrotom. Izrečeno na način
ljudi, oni uvek mogu da razumeju druge. Pa ponekad ne bi
trebalo da "kopamo u bikovom rogu "[1] s jakim vezanostima
običnih ljudi, da iz toga ne možemo izaći dugo vremena, i
budemo sve više vezani što više mislimo o tome – što više
mislite o tome, vaš um manje vidi, a što više misliš o tome,
demoni će te više iskorišćavati. Kad nisi hladne glave, reći
ću ti, to je ono kad te demoni koriste. Ne zanima me koliko
dugo se kultivišeš, i nije bitno kakva ti je reputacija među
učenicima Dafe, mogu da garantujem da je to ono što se
dešava kad ne obraćate pažnju na te stvari. Da vam kažem,
bez obzira koliko dobro si se kultivisao, dok god i dalje imaš
vezanosti običnih ljudi, to mogu koristiti demoni, a kad ne
obraćaš pažnju, one u svakom momentu mogu biti
iskorišćene. Pa kao učenik Dafe, treba da daš sve od sebe da
obuzdaš te vezanosti običnih ljudi, daš sve od sebe da
sprečiš da one imaju dejstva, daš sve od sebe da ideš
ispravnim putem, i daš sve od sebe, u svim sredinama i u
svemu što se dešava da se ponašaš na otvoren i
dostojanstven način, budeš tolerantan i širokih shvatanja,
da budeš u mogućnosti da razumeš druge, i da budeš u
mogućnosti da uzmeš u obzir sve perspektive. Onda, mislim
da ćeš moći da uradiš puno stvari dobro. Ponašati se na ovaj
način nije kompromis! Svi mogu da dele svoje poglede i
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prema bićima, ljudi sveta, ljudska bića i dalje škode Dafi i
izneveravaju učenike Dafe koji pokušavaju da ih spase, onda
Buda Fa ima svoje dostojanstvo; kad oni i dalje ne postupaju
kako treba ni pošto im se ukaže takva milost, onda za
njihovo postojanje apsolutno nema nade.

Vi znate za SARS u Kini, pa, u prošlosti su stare sile odlučile
da [ga upotrebe] da eliminišu osam miliona ljudi u Kini.
Umesto da se kaju, oni i dalje skrivaju činjenice o ovome. Iz
milosti prema ljudskim bićima, [Učitelj] želi da ljudskim
bićima da više šanse i neće da tako puno ljudi strada. Ali
umesto da se pokaju, oni čak koriste SARS da progone
učenike Dafe i zataškavaju činjenice. I ljudi na moći su
obični ljudi i oni su podložni božjoj kazni. Bogovi
upozoravaju ljude sveta, a [neki] ljudi i dalje hoće da
zataškaju stvari i spreče ljude sveta da nauče svoju lekciju.
Onda je ono što ih čeka još gora kazna s nebesa! Drugim
rečima, dok ja tretiram sva bića s najvećom milošću, ako
neka bića od vas i dalje ne mogu proći, ja ću vas onda
ostaviti na miru, a tada će, naravno, biti drugih načina da se
postupi prema vama. Drugačije rečeno, Buda Fa je milostiv,
ali takođe ima uzvišenu prirodu Bogova, i ljudima nije
dopušteno da rade šta hoće i ne uzimaju milost božju za
ozbiljno. To je čin huljenja bogova.

Kad sam prošli put predavao Fa, pomenuo sam kako su neki
učenici činili greške koje nije trebalo. Zapravo, ako ste
marljivi u učenju Fa i dobro ga učite, vi se korigujete i
ponovo se dobro ponašate, pa ste onda i dalje učenici Dafe.
Drugi put samo postupite kako treba, to je sve i nemojte
toliko mozgati kao da je to nešto tako ozbiljno. Ako u sebi to
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možete ih oceniti na dobrodušan način.

Sad kad sam sve ovo rekao, sve se na kraju svodi na pitanja
kultivacije. U Fa-ispravljanju i dalje treba više da čitate i
učite Fa. Zapravo, ovo nije kritika. Pošto sam vaš Učitelj,
naravno da mogu da vidim vaše nedostatke. Nazivate me
Učiteljem, pa vam moram reći koji su vaši nedostaci, i tada
treba da ih prepoznate. Naravno, ja vas često takođe hvalim,
u stilu: "Učenici Dafe su izuzetni, veličanstveni," i "Bili ste
vrlo dobri." Ali previše ovakvih reči neće vam mnogo
pomoći. Puno puta kad Učitelj vidi da ste tako dobri, ja svoju
sreću zadržim za sebe.

Svaki učenik Dafe radi stvari proaktivno da bi potvrdio Fa i
spasio živa bića, i Učitelj to vidi. To je nešto za šta današnji
obični ljudi nisu sposobni. Učenici izvan Kine se u
potpunosti posvećuju tome, i svi rade šta treba u ovom
periodu Fa-ispravljanja. Istovremeno, učenici u Kini imaju
svoje sopstvene načine kako rade stvari, dok vi, učenici
izvan Kine, imate svoje načine kako radite stvari. Svi vi ste
izuzetni. Ne mora svako da radi iste stvari; svaka osoba radi
u sopstvenoj sredini ono što učenik Dafe treba da radi u
ovom vremenu. Vi to radite iz svog srca, i svaki učenik štiti
Fa i spašava živa bića, zaista kao čestica Dafe. Iz ove
perspektive, ljudi sveta se ne mogu porediti.

Znate, nigde drugde ne postoji ništa poput onog što zla
banda u Kini ima na raspolaganju da napada ljude. Može se
reći da su oni sakupili sva sredstva iz svih vremena i svih
zemalja. Povrh toga, razmišljanje današnjeg kineskog
naroda, posle prolaska kroz razne političke borbe, se
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statusa. Ja uopšte ne gledam na te stvari. Nema razlike da li
si bogat ili siromašan, kojoj društvenoj klasi pripadaš, da li si
pametan ili nisi, da li si dobro obrazovan, kojoj etničkoj
grupi pripadaš - ja ne pravim nikakve razlike. Ja ne gledam
ni na kakve razlike koje ljudska bića povlače i nemam na
umu nijednu od njih. Sve tretiram jednako. Tako ja činim. A
to svakako uključuje te specijalne agente, čak i one koji
preuzimaju špijunske zadatke da bi više saznali o Dafi.

Naravno, ako pogledate unazad i razmislite, videćete da ja,
kao vaš Učitelj, tretiram živa bića s najvećom milošću. Zato,
ako vas uprkos svemu ovome ne mogu spasiti, onda takvi
ljudi moraju trpeti posledice. Znate, mnogi učenici žele da
me vide i mnogi obični ljudi žele da me vide. Kad me neki
ljudi vide, oni se uzbude ne znajući razlog, a kad me neki
ljudi vide, oni se osećaju posebno srdačno i blisko. Neki ljudi
se toliko uzbude da bi zaplakali. To je zato što njihova
svesna strana zna da ću ja pomoći svakom ko me ugleda
(Aplauz) i da mogu da umanjim grehe i karmu koju su oni
napravili kroz istoriju. (Aplauz) Pa bez obzira koji je tvoj
posao ili šta radiš, ako me vidiš, ja ću te navesti da razviješ
dobre (šan) misli i ako me vidiš, ja ću umanjiti tvoje grehe i
karmu, dok budeš imao dobre misli. (Aplauz) Zapravo, svi na
svetu imaju stranu koja zna, oni su svesni. Ili drugačije
rečeno, nije važno šta ste radili ili šta radite, ja vas sve
tretiram na ovaj način. (Aplauz) Možda je to ta “najveća
milost”, o kojoj ljudi govore. Naravno, tako se manifestuje
među bićima na ovom nivou. Kad se ja ovako ponašam
prema ljudima, kad se ja ovako ponašam prema ljudima
sveta, ako usred takve milosti i takve tolerancije, koja
potpuno prevazilazi ono kako se obični ljudi ponašaju
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izopačilo u nešto prepredenije i lukavije, pa su rđave stvari
koje oni rade strašno zle. Ali uprkos ovome, mnogi ljudi se
koriste i teraju da čine rđave stvari, pa oni ne pokušavaju da
naude Fa istinski, iz svog srca. Mi ovo vidimo. Bez obzira
koje metode zlo koristi, ili koliko novca troše, oni ne mogu
da postignu ono što žele i naruše Dafu. Mi ove stvari radimo
od srca, dok oni rade stvari pomoću novca – to se nikad ne
može porediti. Oni imaju tako moćnu državnu propagandnu
mašineriju, oni imaju konzulate širom sveta, oni imaju tako
ogromnu armiju. Ono s čime se mi suočavamo je zla
politička banda nevaljalaca, koja želi da nas potisne. Za vrlo
kratko vreme, mi smo uspeli da pomognemo ljudima da
širom sveta zaista prepoznaju ovaj zli progon – nije li to
izuzetno? Nije li to nešto što mogu postići samo učenici
Dafe, koji rade stvari od srca? Nije li to nešto što se može
postići samo kad učenici Dafe preuzmu inicijativu da urade
stvari? Naravno, zlo nikad neće imati nikakve šanse da uspe
u svojim pokušajima da naruši Fa kosmosa.

Naravno, puno stvari nisu tako jednostavne kako to misle
obični ljudi. Nije dozvoljeno raditi šta ti je volja, a to važi i za
zlo, takođe. Rekao sam da su stare sile u istoriji sačinile vrlo
detaljne, temeljite sistematske aranžmane za celokupan
period Fa-ispravljanja i sve što se manifestuje tokom Fa-
ispravljanja. Iako je ovoliko haotično – haotično do ove
mere, i ovoliko zlo, zlo do ove mere – širom sveta, pa i u
samoj Kini, celoj Kini, i dalje postoji vrlo mnogo rđavih stvari
u društvu običnih ljudi i u svakoj dimenziji, koje nisu uzele
učešće u ovome. Sve one su obuzdane. Drugim rečima, one
ne učestvuju u ovome, i njima nije dozvoljeno da učestvuju,
bez obzira na to da li su dobre ili loše – ima ih iz obe grupe.
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Dafu, i koji su progonili Fa-ispravljanje. Ovi ljudi, koji su
grešili protiv Dafe su i dalje među učenicima Dafe, ako se
gleda njihova svesna strana, oni ne žele da napuste Dafu, a
opet, ako se gleda njihova ljudska strana, njih pokreću
njihove ljudske predstave i ljudske vezanosti i činili su neke
stvari koje su učenicima Dafe i Fa-ispravljanju nanele zlo.
Znači, kod ovih ljudi, koje ja i dalje nazivam “učenicima,”
problemi su zbilja ozbiljni i teški. Ali nije da oni ne mogu
nikada više biti izbavljeni, nije da više ne mogu biti spaseni. I
dalje su drugačiji od drugih bića. Fa-ispravljanje još nije
gotovo, pa i dalje ima šanse da se potvrdi Fa. Drugim rečima
i dalje ima šanse da se to nadoknadi. Ja sveobuhvatno
gledam na biće i sagledavam celu njegovu istoriju. Ako je
neko zaista učenik Dafe, ako je ranije zaista bio jako dobro
biće, ali je u momentu učinio nešto loše u ovoj sredini, onda
se i dalje razlikuje od obične osobe, koja je zgrešila protiv
Dafe. Pošto nadoknade štetu koju su načinili, oni i dalje
mogu uspeti, a ako budu dobri, svejedno će ih čekati velika
moćna vrlina. (Aplauz)

Ja sam ranije rekao da u običnom društvu, bez obzira koji
položaj zauzimate ili koji je vaš posao, pa čak i ako je
špijunaža vaš posao—što je specijalan posao sa specijalnim
zadacima, pa se zato zovu osoblje za specijalne zadatke, zar
ne?—bez obzira, vi ste biće, pa ne treba da propustite ovu
izuzetno retku i dragocenu priliku samo zato što imate
poseban posao, ne možete upropastiti šansu koju su bića
čekala desetinama hiljada godina, samo zbog vašeg posla. To
je ono kako ja gledam na bića. Naravno, u doba kad sam
predavao Fa, vrata spasenja su bila širom otvorena—ja vas
nisam birao na osnovu društvene klase, zanimanja ili
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Stvari izgledaju kao da u njima nema reda, ali one su u stvari
uređene. Zla bića koja su učestvovala u ovome, izgleda kao
da dejstvuju s opakošću, ali zle sile ih jednostavno
iskorišćavaju, a cilj toga je da mi počistimo to smeće u
univerzumu, tokom Fa-ispravljanja. Zla bića ne mogu da
vide pravu situaciju i ponašaju se neobuzdano. Kad se prava
situacija bude razotkrila, sva bića, a ovo uključuje obične
ljude, će zapanjeno povikati: "Ah! Znači tako je to bilo!"

Naravno, stvari u ovoj sredini su drugačije od situacije u
sredini poput kontinentalne Kine. Pričati o stvarima
vezanim za Fa-ispravljanje, ili spašavanje živih bića pod tom
vrstom pritiska zla, i u toj vrsti situacije, gde su dimenzije
ispunjene zlom, je drugačije nego kad se o tome priča ovde.
Ali čak i tada, stare sile su ovo zapravo uradile zato što
insistiraju da testiraju šinšing učenika Dafe. To je definitivno
slučaj. Da nije toga, ovo se definitivno ne bi desilo. Najbolji
način da se postupi u ovoj situaciji je da učenici Dafe idu
svojim putem ispravno, da daju sve od sebe da ne dopuste
da stare sile iskoriste njihove nedostatke, i da učvrste svoje
ispravne misli. Stare sile se ne usuđuju da se suprotstave
vašem objašnjavanju istine, ili spašavanju živih bića. Ono što
je ključ je ne dopustiti im da iskoriste nedostatke u vašem
mentalnom stanju, kad radite stvari.

Dajte da iskoristim ovu priliku da pomenem jednu manje
važnu stvar. Kao što znate, naša radna snaga je u ovom času
vrlo ograničena, pa u svojim naporima da potvrdite Fa,
nemojte zapostavljati stvari kad usmerite pažnju na nešto
drugo. Drugim rečima, ne treba da fokusiramo svoje napore
na samo jednu stvar. Treba da damo sve od sebe da
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Ja upražnjavam milost (cibei). Ja mogu da ne uzmem u obzir
loše stvari koje su ljudi učinili ili rekli, o učenicima Dafe i
meni tokom ovog progona, kao i stvari koje su učinili da
pogoršaju situaciju. Mada, ovo naravno ne važi za one koji
su načinili veliku štetu Dafi. Ti se ne mogu spasiti. Da, Fa
može da spase sve i svašta—vi ste čuli kako Učitelj kaže da
ja sve mogu pretvoriti u nešto najbolje, koliko god da je ono
loše—ja mogu sve to, Veliki Zakon to može, ali neki
maliciozni ljudi su počinili takve grehe prema sebi tokom
ovog progona, da više ne zaslužuju da čuju šta učenici Dafe
imaju da kažu i više ne zaslužuju da ih Dafa spasi, drugim
rečima, u ovom progonu oni su se već pozicionirali za
budućnost i izgubili priliku da budu spaseni. Pa ovi ljudi nisu
uključeni. Rekao sam da koliko god da je jedno biće kroz
istoriju postalo loše, ono i dalje ima šansu. Bilo da je u
ljudskoj dimenziji ili u drugoj dimenziji bilo kog nivoa, dok
god nije zgrešilo protiv Dafe tokom progona, bez obzira
koliko su ogromni njegovi gresi bili tokom istorije u
običnom društvu ili u drugoj dimenziji bilo kog nivoa - ja ga
mogu spasiti. I ovo sam vam rekao: ja zanemarujem sve
greške bilo kog bića u istoriji. To je zato što više čak ni
kosmos nije dovoljno dobar i bića se više ne mogu porediti
sa bićima iz faze formiranja i stagnacije, pa kad sve više nije
dovoljno dobro, ja ne želim da poredim i izabiram one koji
su relativno bolji. Ja naprosto želim da spasem sve - dok god
oni ne zgreše protiv samog Fa-ispravljanja, ja ih mogu
spasiti. Ovog principa čvrsto se držim dok činim stvari.
(Aplauz)

Često ima učenika, koji me pitaju o onim ljudima koji žele da
uče Dafu, ali koji su nastupili kao špijuni za zlo koje progoni
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pokrijemo stvari u celini i obavimo dobar posao u svim
stvarima na kojima sada radimo.

Neću još puno govoriti. Znam da ste svi naporno radili.
Danas vas nisam previše hvalio, ali znam da su se svi
zapravo posvetili zadatku potvrđivanja Fa. Vidite da je puno
stvari koje treba uraditi, pa ste nestrpljivi i želite dobro da
ih uradite. Učitelj vidi sve ovo. Nisam samo ja taj koji to vidi.
Reći ću vam, sva bića u kosmosu netremice posmatraju.
Površina materije je sačinjena od molekulskih nizova, i
sveukupno Fa-ispravljanje je već dospelo do tačke ove
površine. Ali iako stvari na ovoj površini izgledaju vrlo grubo
ljudskom oku, u stvarnosti, gigantski, mikrokosmički sistemi
su procureli u njega, i to je takođe nešto vrlo kompleksno. U
Fa-ispravljanju, već se vrši probijanje prema površini.
Drugim rečima, sada će se približiti onom što ljudska bića
mogu da vide. Mada, u mikrokosmosu to takođe odgovara
gigantskim dimenzijama, i tamo ima još masivnih grupa bića.
Znači da i dalje postoji prilično masivan broj bića koja Fa-
ispravljanje treba da spasi, i situacija je kompleksna. Sva živa
bića pažljivo motre na sve što mi radimo. Svuda u ovom
kosmosu ima očiju, a posmatraju kako bića koja su
ispravljena, tako i ona koja nisu. Bića u novom kosmosu s
nestrpljenjem žude za konačnim krajem, dok bića u starom
kosmosu žude da budu spasena. Ona koja su učestvovala u
progonu Fa-ispravljanja su samo ta jedna grupa, stare sile, i
ona čine 20% bića na različitim nivoima. Sva druga - veći
broj bića - ne učestvuju, i ona koja ne učestvuju posmatraju
i motre na sve ovo. Sva ona znaju jednu stvar, a čak i stare
sile to znaju: ako ovaj poduhvat ne uspe, ničega više neće
biti.
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tokom ovog progona, razotkrivate zlo, privodeći progon
kraju, odbacujući aranžmane starih sila. Znači, mnoge stvari
koje radite izgledaju kao ono što rade obični ljudi, ali sama
njihova priroda je drugačija. Fundamentalna razlika je u
tome što su naš krajnji cilj i naše polazište drugačiji od
njihovih. Mi samo koristimo neke obične načine običnog
društva. I obično društvo, takođe, je nivo koji je Fa stvorio za
ljudsku vrstu, pa mi na ovom nivou potvrđujemo Fa
koristeći kulturu, koju je Fa stvorio za obične ljude i različite
forme u kojima može postojati. Ja ne mislim da u ovome ima
išta loše.

Znate, dobro i zlo koegzistiraju u ljudskom društvu. Ali Dafa
kultivatori deluju iz čiste dobrote i ovo ima pozitivno
dejstvo na čovečanstvo, na društvo, na ljudsko razmišljanje i
moralne vrednosti i na nas, kultivatore. Širenje Dafe je
zapravo postiglo ogroman, pozitivan efekat—izuzetno dobar
efekat—na društvo, ljudska bića i kultivatore same, i sve što
se manifestuje je pozitivno. Mi smo načisto sa ovim, a to su,
takođe i obični ljudi u društvu. Pod zlim progonom, neki su
bili iskorišćeni i pod kontrolom zlih bića, pa su izgovorili
stvari koje nisu bile od srca, stvari koje su izgledale kao da
nešto znače, mada zapravo nisu i stvari koje nisu dolazile iz
njihovog sopstvenog razmišljanja—što je prouzrokovano
zlom manipulacijom. Danas, kad ljudska bića kažu nešto o
Dafi, ona moraju biti odgovorna prema sebi. Ranije, ljudi su
mogli reći da te reči nisu hteli da kažu, budući da su ih
kontrolisala i zavaravala zla, strana bića. Ali, u situaciji kad
se strana bića raščišćavaju i ljudi nešto kažu, tada ti ljudi to
zaista govore sami, pa za to treba da preuzmu odgovornost.
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I današnji naučnici su otkrili situaciju u kojoj se u kosmosu
odvijaju velike promene. Oni su otkrili da se domen
univerzuma, koji oni trenutno mogu da vide, širi sve brže i
brže, a brzina širenja se ubrzava. Ranije nisam hteo da
pričam o tome – samo sam predavao principe Fa. Hajde da
razmislimo o tome: šta znači ovo širenje? Nešto se širi samo
pre nego što će eksplodirati; širi se i širi, a kad dostigne
neku tačku, ono se odjednom raspukne. Znači da je sve u
svom finalnom stadijumu. Puno bića ovo posmatra
zabrinuto. Što se starih sila tiče, one, sa svojim potrebama
na umu, su takođe zabrinute. Naravno, bića u novom
kosmosu takođe nestrpljivo žude za okončanjem svega
ovoga. Neizmerna sila celokupnog Fa-ispravljanja obavlja
poslednji deo posla još većom, silnom brzinom, koja
prevazilazi sva vremena. Sada je samo malo od toga da
sustigne brzinu površinske ekspanzije. Naravno, brzina
ekspanzije izgleda spora u smislu ljudskog vremena, ali je u
stvarnosti vrlo brza. I ja, takođe, vrlo brzo radim stvari.
Ranije sam vam rekao da onoliko koliko se uradi tamo gore,
toliko se može probiti na niskim nivoima. Iako se univerzum
širi, ja radim stvari ekstremnom brzinom, i definitivno mogu
da je sustignem. Ako je ne bih sustigao, mogu vam reći,
finalna dezintegracija bi učinila da sve u ovoj površinskoj
dimenziji prestane da postoji. Ako je sustignem, razrešeno
je. Ja ne samo da ću je sustići, već ću je takođe prevazići, i
to je ono kad Fa ispravlja ljudski svet. Sada sam samo malo
nadomak tome da sustignem brzinu ekspanzije. Nebrojena
živa bića, nebrojena bića, posmatraju. Zapravo, u svakoj
sićušnoj čestici vazduha postoje oči. Šta su nebesa? Ja sam
vam rekao da se to razlikuje od onog kako ljudska bića
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i smeštajem. Kad sam stigao, video sam vas kako se muvate
po ulicama. Ali bez obzira koliko je iskušenje, vaš cilj je
jasan: u teškim situacijama, mi jesmo u stanju da spašavamo
živa bića i da uspemo u kultivaciji, da uspemo u odgajanju
sebe; u ovom procesu kultivacije, mi smo u stanju da
čeličimo sebe i postajemo sve čistiji i čistiji, i sve više i više
možemo zadovoljavati više standarde, a u međuvremenu,
ovaj zli progon vas čini sve više i više razumnim i sve bolje i
bolje znate kako da se suočite i suprotstavite ovoj zloj drami
i progonu. Znači, bez obzira koliko je očajno i koliko je
teško, mi smo učenici Dafe, pa mi ne radimo ništa što rade
obični ljudi i vama je jasan vaš krajnji cilj: mi želimo da
dostignemo Ispunjenje kultivatora. Ono što mi želimo da
dobijemo je nešto što obični ljudi nikad ne bi mogli dobiti.
Zato je to za učenike Dafe važna i ozbiljna stvar, započeti od
obične osobe i moći potpuno prevazići obične ljude u tom
procesu, a povrh toga, vi se kultivišete u običnom društvu i
morate zadovoljiti više standarde—standarde koji
prevazilaze ljudsko društvo—i postići stvari koje su svi
kultivatori kroz istoriju želeli da postignu, ali nikad nisu
mogli. Znači, stvari poput vašeg potvrđivanja Fa i spašavanja
živih bića obuhvataju to kako se unapređujete, kako
uklanjate svoje propuste, stvari za koje ste i dalje vezani i
sve vrste nedostataka. Na ovaj način, bez obzira koje forme
iz običnog društva koristite u potvrđivanju Fa, vi se
kultivišete, bez obzira šta radite, vi se popravljate i bez
obzira šta radite, to treba da radite sa pozicije kultivatora, a
ne sa stanovišta običnog čoveka.

Jasno je šta je naša polazna tačka. Suština onog što radite
kao kultivatori je da se popravljate i da se kultivišete i da,
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zamišljaju nebesa. Kad gledate Zemlju s meseca, Saturna ili
Venere, nisu li i ona na nebesima? U tom smislu ona jeste na
nebesima. Nebesa su u mikrokosmosu i makro kosmosu, i
taj izraz se ne odnosi na paralelne dimenzije sačinjene od
čestica na istom nivou – u očima bogova, to je samo
koncept razdaljine. U mikrokosmosu i u makro kosmosu,
sva bića dobro paze na sve te stvari na Zemlji. Ona znaju
svaki postupak i misao učenika Dafe. Sve što učenici Dafe
rade se jasno prikazuje pred očima viših bića. Zato pazite da
dobro postupate i zaslužite da vam se dive.

Ovo je veličanstveno - zbilja veličanstveno. Bez Fa-
ispravljanja, veličanstvenost učenika iz doba Fa ispravljanja
ne bi se tako jasno iskazala. Učenici Dafe: stvari s kojima se
suočavate su veličanstvene, vaše odgovornosti su ozbiljne, a
onda je tu, naravno, vaše poreklo – uzimajući sve ove stvari
u obzir ja kažem da ste veličanstveni. Treba da zaslužite
titulu "Učenika Dafe iz doba Fa-ispravljanja"! To je nešto što
kosmos neće ponovo imati. To je nešto što se dešava samo
jednom od početka vremena – dešava se samo jednom od
početka vremena u kosmosu. Sve izgleda kao da se dešava
među običnim ljudima i ne mnogo drugačije od stvari
običnih ljudi. Da ima razlike, onda bi ljudi verovali u sve što
kažete, Fa-ispravljanje bi se okončalo, i kultivacija ne bi
postojala. Ljudi čine grehe dok su opsenjeni, pa u ovom času
nemaju drugog izbora nego da plaćaju za njih dok su
opsenjeni. Iako je pred nama i dalje teška etapa puta, on
neće dugo trajati. Nadam se da će svi od sada na dalje biti
još bolji.

Više ništa neću reći. Možete nastaviti sa svojom
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Predavanje Fa na konferenciji u
Vankuveru, u Kanadi, 2003

Li Hondži
18.05.2003.

(Dug aplauz) Neke od vas u publici upravo sam video na
poslednjoj Fa-konferenciji. Izgleda da se naše Fa-
konferencije češće održavaju u leto. Kad se u različitim
oblastima održavaju Fa-konferencije, odande me ljudi uvek
pozivaju i nadaju se da ću prisustvovati. Zapravo, svaki put
kad vas vidim, to je zato što imam nešto da vam kažem.
Obično, kad se u različitim oblastima održavaju Fa-
konferencije, svi žele da Učitelj prisustvuje i kaže nekoliko
reči. Ali, ponekad niste do kraja shvatili zahteve koje sam za
vas postavio u prethodnom predavanju i onda, ako kažem
više, verovatnije je da ću razvodniti vaše razumevanje iz
prethodnog predavanja i ono što treba da uradite. Zato ne
mogu tako često da prisustvujem Fa-konferencijama.
Zapravo, danas nemam ništa posebno da pričam, ali sam
odavno obećao učenicima u Vankuveru da ću doći kad budu
držali Fa-konferenciju, pa sam ovaj put tu. (Srdačan aplauz)

Naporno ste radili. Vidim da objašnjavate činjenice i da
idete pred konzulate i ambasade da potvrdite Fa. Na ovoj
Fa-konferenciji, učenici su imali neke probleme sa ishranom
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konferencijom. Danas sam došao samo da se sretnem s
vama, jer tu ima ljudi iz Evrope, Australije i Azije i želeli ste
da me vidite. Kad ima stvari koje treba da vam kažem, ja ću
se svakako sresti s vama i reći vam šta da radite. Danas sam
pre svega hteo da se sretnemo. Svima vam hvala.

Li Hondži 
27.04.2002.

[1] Izraz koji se koristi kad se dospe u ćorsokak iz čiste
tvrdoglavosti.

Prevod na srpski, 18.04.2017.
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1 Poslednja dva stiha iz poznate pesme Li Bao, u doba Tang
dinastije.

Prevod na srpski, 18.04.2017.
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Predavanje Fa na konferenciji u
Vašingtonu

Li Hondži
22.07.2002.

Zdravo! (Srdačan aplauz)

Dugo je prošlo otkad sam vas poslednji put video. Iz puno
različitih razloga ne želim da se previše često pojavljujem.
Glavni razlog je što učenici Dafe potvrđuju Fa i spašavaju
živa bića; svaki učenik Dafe ide svojim sopstvenim putem, i
svaki učenik Dafe treba da ima priliku da krene sopstvenim
putem. Zato kao vaš Učitelj, ja vam ne mogu oduzeti priliku
da sami potvrdite Fa. Moram vam dopustiti da to sami
radite. Naravno, dok mnogi učenici potvrđuju Fa, spašavaju
živa bića i objašnjavaju istinu, i dalje ima puno toga što bi
oni hteli da pitaju Učitelja kako tačno da izvedu.

Setite se kako prve tri godine, kad je progon od strane zla
tek bio počeo, mnogi naši učenici nisu znali šta da rade.
Naši mlađi učenici nisu prošli kroz ništa slično zlu Kulturne
revolucije. Ali postepeno ste svi postali sabrani, i prešli ste
put od toga da ne znate šta da radite do toga da na kraju
znate. Iako smo u tom procesu imali nekih prepreka, vi ste
sami išli svojim putem. Usred ovog zlog progona, svako od
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kako da bude spašen? To je kao da padne u vodu i neko
pokuša da ga spasi, a on kaže: "Ne možeš me spasiti
direktno svojim rukama. Moraš me spasiti čamcem koji mi
se dopada." Kako bi to moglo biti?

Neke od stvari koje su se nedavno desile su nastale usled
istorijskih razloga. Ovo vam nisam rekao ranije jer nisam
hteo da razvijete vezanost -"Koja je moja veza sa starim
silama?" Niko od vas ne treba da misli o tome. Ti slučajevi su
vrlo, vrlo retki, a namera je svojevremeno bila vrlo dobra, to
je bilo radi Fa. Zbog toga su se ti učenici Dafe svejedno
Ispunili (Aplauz), i to na ekstremno visokim nivoima.
(Aplauz) Zbog toga su se te stvari desile. Znači da je učenje
Fa izuzetno važno. Vaše ispravne misli i sve što postižete
dolazi od Fa, pa bez obzira koliko ste zauzeti, nemojte
zapostavljati učenje Fa.

To je sve što ću reći, jer pre dva dana kad su imali sastanak
učenici koji rade na TV projektu, puno sam im rekao.
Postavili su puno reprezentativnih pitanja, pa danas neću
odgovarati na vaša pitanja. Planiram da im zatražim da
obrade audio snimak od tog dana, pa ću ga objaviti pošto
obavim reviziju. Pitanja koju su tog dana postavili su
zajednička za vas, sve to su bila pitanja koja želite da znate i
razrešite. To je sve što ću reći. Hvala vam! (Aplauz)

Budućnosti učenika Dafe su svakako svetle – one će
apsolutno biti svetle. (Dug aplauz)

Li Hondži 
30.11.2002.
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vas je ozbiljno razmišljalo o tome šta treba da radite i
kakvim putem da krenete, i kroz to vi ste uspostavili svoju
sopstvenu svoju moćnu vrlinu; vi ste se probili kroz ovu
ogromnu teškoću. To je izuzetno, to je ono što učenici Dafe
treba da rade, i to je put Fa-ispravljanja koji ćete ostaviti iza
sebe, moćna vrlina prosvetljenog bića. Zato puno puta
Učitelj ne može da vam kaže šta da radite. Fa vam je već
ispredavan, i ako ocenite stvari s Fa, moći ćete da radite
dobro. Ja ću vam svakako reći onda kad postoje krupni
problemi. S tim izuzetkom, kad je u pitanju puno specifičnih
stvari na koje nailazite, potrebno je da ih pažljivo, sami
razmotrite, i na vama je samima da iznađete načine da ih
rešite. Tamo gde je problem, to je ono gde treba da
objasnite istinu i spasite ljude. Nemojte skretati na sporedan
put onda kad naiđete na konflikte. Kad vidite nešto što nam
škodi, ili kad vidite nešto što vas blokira u potvrđivanju Fa,
nemojte skretati – treba da se suočite s tim, i objasnite
istinu i spasite ta bića. To je milost (cibei) učenika Dafe, i to
je naše spašavanje života. Istovremeno, kad objašnjavate
istinu, vi možete razrešiti problem puno obmanutih ljudi,
nesporazume i predrasude. Na kraju, laži i propaganda ovog
zlog progona koja se dešava u Kini zaveli su živa bića. Oni su
zataškali istinu obmanjujućim prikazom. Kad se suoče s
istinom, ljudi će pažljivo promisliti, a to kako ljudi reaguju
na sve ovo je njihov sopstveni izbor.

Znači, gledajući situaciju u celini, u poslednje tri godine vi
ste sve u svemu bili vrlo dobri, i postajete sve više i više
zreli, i sve više i više racionalni – posebno učenici u
kontinentalnoj Kini. U početku, pošto niste znali šta da
radite, izgledali ste pomalo rastrojeni. Ali uskoro ste od toga
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Učitelj, priznajem. Naravno, svaki od naših učenika Dafe
kaže da mi ne priznajemo aranžmane starih sila, ali to nije
nešto što se samo tako kaže – morate slediti zahteve Dafe i
Fa-ispravljanja. "Ja apsolutno neću priznati nijednu od tih
stvari koje ste vi priredili u prošlosti, stare sile. Ja ne
priznajem čak ni vas same." Kad su vaše ispravne misli vrlo
jake, vi ih možete počistiti i možete odbaciti njihove
aranžmane. (Aplauz) A to je zato što ih mi apsolutno ne
možemo priznati.

Kako bi bića u kosmosu mogla prirediti svoju sopstvenu
budućnost? To apsolutno nije dopušteno. Vi ćete postati
svesni ovog zakona u budućnosti. Kako je kosmos stvoren?
Stvoren je upravo jednom misli Velikog Prosvetljenog bića
Velikog Fa (Aplauz) Jedna misao Velikih Prosvetljenih bića na
različitim nivoima stvorila je kosmose na različitim nivoima.
Zamislite kad bi, nakon što je ta jedna misao stvorila
kosmos, bića unutar njega rekla: "Nemoj me stvoriti na taj
način, treba da me stvoriš na takav i takav način." Zavisi li to
od njih? Ne. Ta bića su zbilja beznačajna u očima tog Boga,
čija ih je jedna misao stvorila. Ali ta Velika Prosvetljena bića,
ti Bogovi koji su stvorili bića, oni apsolutno moraju
zadovoljiti standard za Boga i zadovoljiti standard Fa, i oni
moraju imati veliku milost i blagost. Znači da kosmosi koje
su oni stvorili moraju biti divni; misli koje oni proizvedu su
čiste i divne. Zbog toga smatram apsolutno ključnim da biće
zadovolji standard za bića kosmosa na nekim nivoima.
Drugim rečima, mi ne možemo priznati aranžmane koje su
stare sile napravile za nas, bez obzira šta su uradile, jer i one
su takođe kandidati za spasiti, samo što su odlučile da budu
uništene. Kako neko ko treba da bude spašen može birati

61



da ne znate šta da radite došli do toga da postepeno znate
kako da se suočite sa stvarnošću ovog prikaza zla, dok
konačno svi vi niste postali sposobni da steknete
staloženost, do ove tačke danas kad postajete sve više i više
zreli. Skoro sto miliona ljudi se kultiviše i ima novih učenika,
starih učenika, onih koji su duboko učili Fa, onih koji su
plitko učili Fa, i onih koji su tek počeli da shvataju i upoznaju
Fa. Nisu svi ovi praktikanti sposobni da shvate Fa iz Fa.
Suočeni sa ovom demonskom smetnjom, mnogi učenici koji
nisu u dubini učili Fa i mnogi novi učenici, sa svojim
ljudskim vezanostima, svaki od njih ima sopstvene različite
poglede i razumevanje potvrđivanja Fa. Pa kad se potvrđuje
Fa i objašnjava istina, mnogi ljudi to čine s ljudskim
vezanostima do ovog ili onog stepena. Kad ih progone,
njihove obične ljudske vezanosti bivaju uzburkane ljudskim
emocijama, i oni će biti pod uticajem lažne dobrote i
obmane. Šta god se desi, samo održavanjem učenja Fa moći
ćete da se oslobodite svojih ljudskim misli, moći ćete da se
oslobodite svojih vezanosti, i tako ćete moći da se oduprete
uticaju svih ljudskih stvari. Prošle su više od tri godine, i ovaj
progon koji nam je nametnut od strane starih sila čini nas
sve zrelijim i zrelijim, racionalnijim i racionalnijim,
marljivijim i marljivijim, i sve sposobnijim da ovaj progon zla
uzmemo ozbiljno dok razotkrivamo laži zla, potvrđujemo
Dafu i spašavamo živa bića.

Dafa se sada širi u svetu već deset godina. Pre tri godine još
nije bilo deset godina – bilo je samo sedam godina. Iako je
ovo malo vremena, Dafa se već duboko ukorenila u
kosmosu, ukorenila se u ljudskom svetu, i niko je ne može
uzdrmati. Gledajući sveukupnu situaciju u ovom času, na
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neku vrstu pakta sa starim silama, na primer: "Tokom Fa-
ispravljanja ja ću uraditi to i to, ili ću nekog dana ići tim i tim
putem." U to vreme, unutar zakona starog Fa, to je izgledalo
apsolutno ispravno, pa je nekolicina naših učenika potpisala
tu vrstu pakta, i zbog toga se s vremena na vreme među
našim učenicima Dafe dese neke stvari. Cilj u pozadini tih
problema je ovaj: stare sile misle da neki učenici veruju da ni
o čemu ne treba da brinu jednom kad počnu da kultivišu
Dafu: "Dok god sam učenik Dafe, neću biti ni u kakvoj
opasnosti." One su to sagledale i misle: "To ne možemo
dopustiti. Nije li to kao dobiti nekakvo osiguranje? Jednom
kad nauče Dafu, oni ni o čemu ne brinu. Nije li to samo po
sebi velika vezanost?" Pa su te stare sile napravile problem u
Dafi. Tako nastaju te stvari. Ali pošto su napravile problem,
zašto nebrojeni fašeni Učitelja i nebrojeni pravedni bogovi
koji štite Fa nisu ništa preduzeli? Zato što su neki od naših
učenika Dafe, svojevremeno u istoriji, potpisali neku vrstu
pakta sa starim silama, pa su se stare sile zakačile za ovu
činjenicu u samrtničkom grču i neće da puste.

Ali nije da se toga ne možete rešiti. Kao što sam upravo
rekao, čak i ako nekad u istoriji jeste potpisali neku vrstu
pakta, ako su vam ispravne misli danas vrlo jake, ako to ne
priznajete i insistirate na neučestvovanju u tome, onda to
faktički možete odbaciti. Ali vam je pomalo teško da se
snađete u ovakvim slučajevima. Ono što je teško je to što
vas stare sile neće tako lako pustiti, one će pokušati da
iskoriste vaše nedostatke, i ako ste samo malo skrenuli, one
će ugrabiti priliku. Pa ako su vam ispravne misli vrlo jake,
one vas ne mogu iskoristiti, a to je zato što u Fa-ispravljanju
Dafa ne priznaje aranžmane starih sila, niti ih ja, kao vaš
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površini progon je i dalje vrlo opak, ali u stvarnosti je ostalo
malo tih opakih, zlih demona koji mogu da kontrolišu ljude.
Što ih manje ostane, zlo više divlja i besni; što ga manje
ostane, oni postaju histeričniji. Neki kultivatori koji su
shvatili Dafu do različitih stepena pokazuju različite stepene
marljivosti, i takođe se razlikuje to kako oni u ovom času
opažaju sveukupnu situaciju u Fa-ispravljanju. Različita
stanja njihove kultivacije rezultuju iz njihovih različitih
percepcija. Neki bi mogli misliti da je situacija mračna;
nekim ljudima moglo bi se činiti da je situacija već popustila;
a neki ljudi bi mogli misliti da je ovo upravo sjajna prilika da
se spasu živa bića i objasni istina. Različita shvatanja Fa od
strane ljudi dovode do različitih percepcija postojeće
situacije, i sve što se dešava cilja na različite ljudske misli.
Oni koji dobro postupaju će promeniti sredinu oko sebe, a
oni koji loše postupaju će učiniti da se sredina oko njih
promeni prema njihovom mentalnom stanju. Učenici Dafe
imaju različita mentalna stanja, oni imaju različite
percepcije sredine, i zato se razlikuje način kako se svaka
osoba ponaša. Prava situacija, kako je ja vidim, je da zle
stare sile žele da rade ono što one hoće. Dobro postupati je
ne ići putem priređenim od strane starih sila; cilj je ne
dopustiti starim silama da iskoriste vaše nedostatke. Uprkos
svemu ovom, naši učenici Dafe u celini postaju sve zreliji, i
oni rešavaju ovo sve racionalnije, sabranije, marljivije i
ozbiljnije. U početku, mnogi učenici su imali puno ljudskih
misli i prikazivali su različita kultivaciona stanja. Na
površini, oni su potvrđivali Fa, kad se zapravo ljudsko
razmišljanje mešalo, oni nisu mogli postići cilj potvrđivanja
Fa, i jednom kad bi bili progonjeni, postizan je suprotan
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vladaju, ali pod normalnim okolnostima verovatno je da će
popustiti svoje ispravne misli, a kad njihove ispravne misli
nisu adekvatne, verovatno je da će imati probleme. Naravno,
ja ne pričam o svima. Ja pričam o veoma malom broju ljudi –
njih je vrlo malo. Pa zašto se to dešava? U istoriji, stare sile
su priredile puno, puno stvari, i oni su sačinili vrlo detaljne i
zamršene aranžmane. Da bi se pobrinuli da ništa ne pođe
po lošem u onom što su priredile, one su obavile probu sa
prethodnom Zemljom. Razmislite – kako da ne budu vezane
za to? Jesu li se one ikako mogle odreći onog što su htele da
urade? Ali i pored toga, ako su naše ispravne misli vrlo jake,
onda smo na liniji sa zakonitošću u kosmosu, a ova
zakonitost važi kako u starom, tako i u novom kosmosu:
izbor jednog bića zavisi od njega samog, čak i ako je dalo
neku vrstu zaveta u istoriji. U kritičnim trenucima i dalje
zavisi od toga šta ono želi da uradi. A ovo važi za stvari koje
su pozitivne i negativne – to je slučaj za oba.

Tokom njihove kultivacije u prošlosti, stare sile su priredile
da puno učenika dođu da ometaju stvari, ili igraju negativnu
ulogu. Ali, oni su to odbacili, oni su kroz kultivaciju razvili
ispravne misli, oni to više ne žele da rade, i oni su postali
pravi učenici Dafe. Neki su se, međutim, poneli vrlo slabo,
njih vode stare sile, i oni su prouzrokovali da se dese mnoge
neočekivane stvari. Ono o čemu želim da pričam ovde nije
ta grupa ljudi. Ono o čemu ću pričati nisu incidenti koji su
se nedavno desili našim istinskim učenicima Dafe. Naravno,
to su izolovani slučajevi, ali svi znate za njih, vi ste
razmišljali o njima. Istina je da su se neki od vas reinkarnirali
iznova i iznova tokom istorije, i dok ste boravili u ljudskom
društvu, izgubljeni u opseni, mogli ste isto tako potpisati
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rezultat. Sada su stvari drugačije. Vi ste sada potpuno
drugačiji od onog kakvi ste bili pre tri godine. Naravno, vi se
kultivišete, pa i dalje imate ljudske misli, i zbog toga možete
da se kultivišete među običnim ljudima. Ali te ljudske misli
će se manifestovati, i s vremena na vreme će igrati
negativnu ulogu u različitim situacijama. Ali u poređenju sa
pre tri godine, vi ste postali zreliji i izuzetniji, ili drugim
rečima, učenici Dafe su sazreli.

Progon od strane zla neće potrajati, jer zlih demona i trulih
duhova koji manipulišu ljudima je sve manje. Ljudi nemaju
sposobnost da išta značajno učine sami, jer ljudi su uvek bili
pod kontrolom drugih bića. Svojevremeno se čelnik zla u
Kini usudio da progoni učenike Dafe jer su tu zlu propalicu
kontrolisali faktori zla. Gledajući sveukupnu situaciju Fa-
ispravljanja, sve ove stvari koje učenici Dafe rade da bi
ispravili Fa, spasili živa bića i da bi objasnili istinu su u svojoj
finalnoj fazi. Članak koji ste napisali i koji se nalazi na sajtu
PureInsight pominje Knjigu Otkrivenja u Bibliji, gde se kaže
da će zla zver napadati Boga svojim čeljustima 42 meseca,
što su tri i po godine. Neću komentarisati da li je to slučaj,
ali mogu reći da je ova zla drama zbilja dospela do finalnog
stadijuma, gde ima volju, ali ne i snagu da nastavi dalje.

Čelnik zla u ljudskom svetu, koji boravi u Kini i kog
kontrolišu zli, truli demoni više nije čovek. Zapravo, ta tupa
stvar je odavno umrla, i sve što sačinjava njegovo biće je u
potpunosti u paklu. Samo najpovršinskiji sloj njegovog
postnatalno oformljenog tela, taj postnatalno formirani
materijalni oblik, zlo još uvek podupire. Pošto vreme koje su
stare sile priredile za testiranje učenika Dafe još nije stiglo
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promenama, spoljnim promenama, promenama u običnom
društvu, ili nekim uslugama koje bi nam neko mogao učiniti.
Vi ste Bogovi, i vi ste budući vladari različitih kosmosa, pa
na koga biste mogli računati? Sva bića računaju na vas!
(Aplauz) Tako je to zapravo. Stvarnost kosmosa će se
manifestovati u bliskoj budućnosti, i u to doba će se odrediti
da li smo dobro ili slabo radili – biće određeno kako smo
radili stvari. Dok god ovaj događaj nije okončan, i dalje će
biti prilika. Svako od nas hoda svojim sopstvenim putem, i
ispunjava svoj sopstveni Status dostignuća. U budućnosti će
učenici Dafe moći da vide da li su bili dobri na ovom putu
potvrđivanja Fa i spašavanja živih bića. Čak ćete živo
sagledati male stvari koje su se desile negde tokom vašeg
procesa Fa-ispravljanja. Naravno, zle i rđave stvari ne mogu
da vide budućnost. Živa bića koja ste spasili, i ona bića koja
mogu da shvate šta se zbiva dok objašnjavate činjenice, ona
će uskoro biti svedoci veličanstvenog prizora vašeg
Ispunjenja (Aplauz) I to će definitivno biti otvoreno i
dostojanstveno.

Naravno, nedavno su se neke stvari desile našim učenicima
Dafe. Puno je stvari o kojima Učitelj ne može uistinu da vam
priča – posebno ne u tom trenutku. Jer stare sile misle da
ako vam ja kažem, one će još više morati da vam otežaju
stvari. Zbog toga vam do sada nisam pričao čak ni o pitanju
vaše međusobne saradnje. Sada govorim o tome zato što ste
već počeli da budete bolji u tome, i sada ste u stanju da
bolje postupate, postepeno ste shvatili.

Neki učenici kažu svojim ustima: "Ja odbacujem aranžmane
starih sila." U ključnim situacijama oni mogu dobro da se
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do kraja, stare sile daju sve od sebe da ga podupru. Kad se
ta površina danas više ne bi podupirala, pretvorila bi se u
hrpu pepela i tračak crnog dima – ništa ne bi ostalo. Kako bi
to obični ljudi rekli, on je umrlo preko stotinu puta. Ali ti
truli demoni i dalje podupiru njegov oblik na površini i još
koriste to malo stvari na najspoljnijoj površini. Ali njegov um
je totalno nenormalan. Sada je u strahu zbog činjenice da je
progonio Dafu i učenike Dafe; i zbog ovog ne sme da siđe sa
svog položaja, zbog ovog je poludeo, zbog ovog živi radi
Falun Gonga, i zbog ovog je u konstantnom stanju brige i
uzrujanosti. Istovremeno, sve više i više zlih bića koja
kontrolišu ljude biva počišćeno dok učenici Dafe šalju
ispravne misli i objašnjavaju istinu. Stari faktori kosmosa se,
kad pogledate sveukupnu sliku Fa-ispravljanja, konstantno
smanjuju dok mi radimo sve te stvari. Pa ovo dalje, sve više
umanjuje moć zla. Ono više ne može da održi svoju zlobu na
širokoj osnovi, i može da radi zlo samo u ograničenim
područjima, i njihov domet se konstantno sužava. Zato svaki
učenik Dafe mora da shvati značaj objašnjavanja istine. Ovo,
više nego išta drugo, je nešto što treba da radite dajući sve
od sebe, i to je nešto najveličanstvenije. Spašavanje živih
bića i Ispunjavanje kosmičkih tela koja su u vezi s vama su
deo ovoga. Svaki učenik Dafe ovo treba da radi. Nemojte
propustiti nijednu priliku.

Svi ste videli da ljudi izvan kontinentalne Kine postaju sve
bistrijih glava. Ovo je odraz objašnjavanja istine učenika
Dafe, i to je takođe zbog toga što sila Fa-ispravljanja čisti sve
više i više zla, i čini da zlo više ne može da kontroliše ljude
sveta. Ljudi razumno razmišljaju. Ono što je zauzdavalo
ljude više nije tu, i faktori koji su manipulisali ljudima da
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imate dobru ideju, pa, smislili ste je, odgovorni ste prema
Fa, pa nije važno je li vaša ideja usvojena, da li se vaš pristup
koristi. Ako ideja druge osobe može da postigne isti efekat i
ako niste vezani za svoju sopstvenu ideju, onda bez obzira
da li ste izneli svoj pristup ili niste, svi Bogovi će to videti i
misliće: "Gledaj, on nije vezan, i sposoban je da bude tako
tolerantan i slobodouman." Na šta bogovi gledaju? Nije li ovo
ono na šta oni gledaju? Kad ste vezani za isticanje
sopstvenih stvari, vi ste suviše zapleteni u to, pa bogovi koji
gledaju od gore to ne mogu da podnesu. Iako stalno tvrdite
da je to dobro za Dafu, i da je "moj pristup dobar" i da može
dostići takav i takav cilj – a to možda zaista i jeste slučaj –
mi i dalje ne treba da imamo vezanosti koje suviše naliče
običnim ljudima. Ako to zaista možete da izvedete, svi
Bogovi će reći: "Ova osoba je zbilja izuzetna." Nije slučaj kao
da Bogovi vide da je tvoja ideja uspela, pa ti onda unaprede
nivo. Oni ti unaprede nivo onda kad vide da se tvoje
razumevanje unapredilo. Ovo je istina Ispravnog Fa. Ako
mislite: "Desiće mi se to i to ako steknem takve i takve
zasluge," pa, jeste, tako to ide sa običnim ljudima, i to bi
moglo biti ono na šta se gleda što se tiče nekih aspekata
kosmičkih Fa-istina u konkretnoj situaciji. Ali pravi
napredak dolazi od odricanja, a ne od dobijanja. (Glasan
aplauz)

Imamo puno učenika koji zbilja brzo napreduju dok
nastavljaju da kultivišu sebe. Naročito kao celini vam ide sve
bolje i bolje u zajedničkom napretku i međusobnoj saradnji.
Sada je pitanje toga kako da u stvarima koje treba obaviti
budete još bolji i rafiniraniji. Pošto ste vi učenici Dafe, ne
treba da dajete svoje nade takozvanim "prirodnim"
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čine loše stvari su počišćeni. Ljudi izvan Kine sada su
razboritiji, i oni postaju još razboritiji i sve sposobniji da vide
šta je ovaj zli progon u Kini. Zato je za naše učenike Dafe
izvan Kine ovo prilika da dalje objašnjavamo istinu, i
pomognemo ljudima širom sveta i vladama svih naroda da
bolje shvate ovo prikazanje zla. Zato se nadam da ćete
solidnije obaviti svoj posao po ovom pitanju, i pomoći
ljudima da sve ovo zaista prepoznaju.

Vi ste učenici Dafe, pa bez obzira u kojoj ste sredini, kad
radite stvari poput objašnjavanja istine i spašavanja živih
bića, treba da prikažete ponašanje učenika Dafe. Vi ste
kultivatori, na kraju krajeva, pa ako želite da ovo radite
dobro, najvažnije je učiti Fa. Bez obzira koliko ste zauzeti,
morate učiti Fa. Ovo posebno važi za one učenike koji su
kasnije iskoračili, ili koji su se spotakli, ili koji nisu držali
korak – vi treba puno da učite Fa, više slušate kritike, i
požurite da sustignete. Svako mora prepoznati značaj slanja
ispravnih misli. Jer vi ste učenici Dafe, i vi niste obični ljudi
koji rade stvari za Dafu, već učenici Dafe koji potvrđuju Fa.
Čelnik zla u Kini širi laži da ja tvrdim da sam Isus ili
Šakjamuni. Svi znate da su ovo besramne laži koje je
izmislila ta propalica, koja laže kako joj je volja. Ja nisam
Isus. Ja nisam Šakjamuni, ali Fa je stvorio milione i milione
Isusa i Šakjamunija koji imaju hrabrost da idu putem Istine,
koji imaju hrabrost da rizikuju sopstvene živote zarad Istine,
i koji imaju hrabrost da posvete svoj život spašavanju živih
bića. (Dug aplauz) Svaki od vas učenika Dafe treba istinski
da prepozna ko je i da ide dobro svojim putem. Vi ste zaista
toliko veličanstveni, pa treba racionalno i ozbiljno da radite
stvari koje treba da radite danas. Sad kad mi objašnjavamo
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mudrost. Budući da svako Veliko prosvetljeno biće i svako
biće u kosmosu ima svoj sopstveni skup shvatanja kosmosa,
ako bi ona počela da se raspravljaju, zar to ne bi bila
katastrofa? Ništa slično ne postoji tamo gde su ona.

I koje je njihovo mentalno stanje? To je tolerancija,
nepojmljivo ogromna tolerancija, sposobnost da se prihvate
druga bića, sposobnost da se istinski misli iz perspektive
drugih bića. To je nešto što mnogi od vas nisu postigli u
svojoj kultivaciji, ali postepeno stižete i dostižete to. Kad
drugi Bog predloži ideju, oni nisu nestrpljivi da je odbace,
oni nisu nestrpljivi da iskažu svoje sopstvene ideje, oni ne
veruju da su njihove sopstvene ideje dobre. Oni umesto
toga gledaju šta će biti krajnji rezultat pristupa koji je drugi
Bog predložio. Putevi su drugačiji – svačiji put je drugačiji—i
istine koje bića potvrđuju i u koje se prosvetljuju iz Fa se
takođe razlikuju, ali rezultati bi mogli biti sasvim jednaki.
Zbog toga oni gledaju na rezultate, i ako rezultat ideje nekog
Boga može da postigne cilj, ako zaista može da ga postigne,
onda će to svi oni slediti. Tako bogovi razmišljaju. Takođe,
ako nešto nedostaje, oni će to bezuslovno i u tišini dopuniti,
da bi stvari bile kompletnije, savršene. Tako oni rešavaju
stvari.

Učenici Dafe, u vašoj kultivaciji u svetu običnih ljudi, svi ste
jasno shvatili nešto što se zasniva na Fa principima, naime
da ne treba biti vezan za "gubitak i dobitak" običnih ljudi. Pa
kad su uključene stvari u vezi s potvrđivanjem Fa, ni tu ne
treba da insistirate na zastupanju sopstvenih ideja, niti na
tome da se stvari obave na „vaš način“. Nije slučaj da samo
tada možete uspostaviti svoju moćnu vrlinu u kosmosu. Ako
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istinu drugima, svi osećate da treba da tretiramo živa bića s
milošću, pa onda treba da budete još milostiviji među našim
učenicima Dafe. Svi vi ste učenici iste prakse, i vi dajete sve
svoje za kosmičko Fa-ispravljanje, pa je potrebno dobro da
sarađujete jedni s drugima. Nemojte pristupati stvarima s
previše ljudskih vezanosti, i nemojte da proizvodite
nepotrebne konflikte i rasprave međusobnom interakcijom
s ljudskim vezanostima. U ovim situacijama, vaše ponašanje
treba uvek da bude tolerancija učenika Dafe, dobrota i
ljubaznost. Stvari onog do tebe su tvoje sopstvene stvari,1 a
tvoje stvari su njegove. Mi ne pričamo o "jedinstvu" kao
obični ljudi, što je nešto nametnuto, površno. Vi ste
kultivatori, i vaši domeni su viši. Zato u mnogim vašim
projektima vaši postupci treba da odraze razumevanje
drugih, sposobnost da se čuje tuđe mišljenje, i sposobnost
da se pomoću Dafe odmeri šta je dobro, a šta je loše.
Zapravo, sada je sve mnogo bolje nego pre; ali ja mislim da u
vremenu koje predstoji treba da budete još bolji.

Danas sam samo hteo sve da vas vidim. Prošli put nisam
uspeo doći na Fa-konferenciju u Kanadi, koja je obeležavala
desetu godišnjicu širenja Dafe na svetu. Nije to zbog toga
što učenici Dafe nisu bili dobri, već zato što su mnogi drugi
ljudi hteli da me sretnu. Nisam želeo da se pojavljujem u
javnosti, jer da sam se pojavio, na meni bi bio sav fokus
javnosti. Sada ste vi ti koji potvrđuju Fa među ljudima sveta,
i vi ste ti koji spašavate živa bića i ispunjavate sve svoje u
procesu objašnjavanja istine među ljudima sveta. Zato sam
hteo da vam ostavim prilike i dam vam da radite te stvari.
Da sam drugačije postupio, da sam imao javni nastup, niko
ne bi slušao ono što vi govorite društvu, ili što govorite

42

zapravo baš zato što je na delu to malo još neuklonjene
stvari na vašoj ljudskoj površini. Ali kad su vaše ispravne
misli dovoljno jake, to je nemoćno. Svi znate da je Fa dobar,
da treba da štitite Fa, da treba da radite neke stvari, i da
treba da spašavate živa bića i potvrđujete Fa, a onda kad
vaše ispravne misli nisu na nivou, umešaće se vaše ljudske
misli. Onda vas to čini uzrujanim onako kako to obična
osoba biva, i nekim ljudima čak se čini da jednostavno
moraju insistirati na sopstvenim idejama, a ovo, u
kombinaciji sa nekim drugim faktorima, je rezultovalo
nekim situacijama koje nije trebalo da se dese među
učenicima Dafe. U poslednje vreme ste bili dosta dobri, a to
je zato što postajete sve zreliji i zreliji.

Zapravo, jeste li znali da i ta Velika Prosvetljena bića takođe
imaju puno stvari na nebu koje treba da koordiniraju među
sobom i dogovore se? Buda Šakjamuni je rekao da Tatagata
ima koliko i peska u reci Gang. Ili drugačije rečeno, među Fa
kraljevima na nebu, bogovi tipa Bude su brojni koliko i zrna
peska u reci Gang. I to je samo mali broj – ono o čemu je on
govorio, je bilo samo ono što je mogao da vidi iz svog
domena. Šta je onda sa drugim bogovima? Bude su samo
jedna vrsta bogova u kosmosu, i njihova brojnost nije tako
velika. Postoje nebrojeni Bogovi različitih vrsta, toliko ih je
mnogo da je nemoguće prebrojati ih, postoji beskonačan
broj bića. Sad, kad bi se oni svađali dok nešto rade, to bi bila
velika nevolja, budući da svako Prosvetljeno biće ima svoje
sopstvene istine koje je potvrdilo i u koje se prosvetlilo iz
Fa-istina kosmosa, ono je svojim razumevanjem kosmosa
oformilo svoj sopstveni skup stvari. Na primer, skup stvari
bude Šakjamunija se naziva Zapovesti-koncentracija-
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vladama – svi bi to hteli da čuju direktno od mene. A da se
to desilo, Učitelj bi morao da se bavi stvarima u ljudskom
svetu dok radi stvari vezane za Fa-ispravljanje – a sve to ne
bih mogao da uradim sam, zar ne? Naravno, bilo je i drugih
razloga.

Više ništa ne bih rekao. Danas sam samo hteo da vas sve
vidim. Nadam se da će ova naša Fa-konferencija ići još bolje.
Takođe, jedan razlog zašto ova naša Fa-konferencija može
da bude uspešna, i činjenica da Dafa može da ima oslonac u
SAD je ogromna podrška američkog naroda. Ovde se
zahvaljujemo američkom narodu (aplauz), zahvaljujemo se
američkim kongresmenima i zakonodavcima na različitim
nivoima vlasti, i zahvaljujemo se različitim nivoima vlasti
SAD. (Aplauz)

Dobro idite svojim putevima. Bez obzira na sve, učenike
Dafe čeka ono što je najdivnije, a one ljude koji igraju
negativne uloge u Fa-ispravljanju čeka sve što je najužasnije.
(Dug aplauz)

Li Hondži 
22.07.2002.

Prevod na srpski, 18.04.2017.

43

znao da ne bi bilo potrebe za Fa-ispravljanjem da su sva bića
u kosmosu bila toliko dobra. Ona bi sigurno isplivala na
površinu, samo je bilo pitanje koji će to oblik uzeti. Pa je to
stvorilo test za naše učenike Dafe. To je sve. Ovo je vrsta
prirodne pojave, ali ova vrsta aranžmana starih sila, ovaj
pažljivi aranžman, ovaj zbilja sistematičan aranžman od vrha
do dna, on je prvi ikada. I ova masivna poteškoća je zbilja
enormna. Ono što vi doživljavate i opažate je samo
manifestacija u ljudskom društvu, ali ono što ja vidim je
krajnje šokantno čak i bićima šireg kosmosa. Možda
čovečanstvo ne može da shvati šta ja spašavam. Ali kad
čovečanstvo bude ugledalo prizor kako planete kosmosa
prolaze kroz ponovno kreiranje na površini našeg Mlečnog
puta, ono će sve poverovati. (Aplauz)

Kao što sam upravo rekao, tokom celokupnog perioda Fa-
ispravljanja učenici Dafe su sveukupno bili dobri, i učenici
Dafe postaju sve zreliji i zreliji čeličeći se. Dok potvrđuju Fa,
bez obzira koju formu učenici Dafe koriste da spasu živa
bića, i bez obzira koji je vaš doprinos, ili koje metode
koristite, vi potvrđujete Fa, vi hrlite napred na putu
objašnjavanja činjenica. Vi ste takođe sve bolji i bolji, i
postajete sve racionalniji. I kao učenici Dafe sve bolje
međusobno sarađujete. Možda su mnogi učenici ranije
doživeli da naši učenici Dafe vode rasprave kad nešto
zajedno rade - a one ponekad izgledaju vrlo žestoke - i kad
vaše ljudske misli izađu napolje, to čak ima dejstva na vaš
veličanstveni zadatak potvrđivanja. Međutim, dok su vaša
razumevanja Fa napredovala i dok su vaše ljudske misli
slabile, ove stvari i ove manifestacije postajale su sve manje i
manje intenzivne. Pa zašto se dešavaju rasprave? To je
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Predavanje Fa na Fa-konferenciji u
Filadelfiji, SAD

Li Hondži
30.11.2002.

Zdravo!

"Na obe obale giboni se glasaju bez prekida, dok moj čamac

klizi kraj hiljada grebena." 1 (Snažan aplauz) Zlo je iscrplo
svoje trikove, i učenici Dafe su sazreli kroz teškoće. Mi se ne
bojimo nikakvih drugih trikova za kojima bi ono moglo
posegnuti. Progon Dafe i učenika Dafe sada traje preko tri
godine, i neće proći dugo do četvrte godine. Tokom ovog
perioda, puno naših učenika Dafe, posebno učenika Dafe u
Kini, bili su predmet progona od strane zla, koji jednostavno
nema presedana. Usred terora stvorenog pomoću laži i
obmana, oni nisu ustuknuli pred progonom, koji je naprosto
zao do krajnosti, i oni su prebrodili ove tri godine. To je
nešto izuzetno! Obični ljudi to ne bi mogli.

Znate, kad u Kini hoće da unište nečiju reputaciju, ili ako
žele da potisnu nekog, a to uključuje čak i predsednika
države, ne treba im više od tri dana, i ta osoba je bivša.
Naravno, ja ne kažem da su fizička tela učenika Dafe
sačinjena od dijamanta ili čelika, već je razlog to što zli ljudi
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o ovome: koliko visoko bi trebalo da postavim tu osobu?
Nije li tako? Vi ste kultivatori i sve promene dolaze iz vaše
kultivacije i Fa-ispravljanja; sve što vi sami potvrđujete i u
šta se prosvetljavate, i sve što ćete dobiti, sve to dolazi od
onog što ste vi uradili na svom putu. Apsolutno nemojte
misliti da bi nam stare sile mogle učiniti bilo kakve usluge, ili
kako bi nam obično društvo moglo pomoći. Vi ste ti koji
spašavate društvo običnih ljudi, i vi ste ti koji spašavate živa
bića!

Dok ste progonjeni, ili ste pod pritiskom u društvu običnih
ljudi, teško je sprečiti da vaše ljudske misli imaju dejstvo, pa
na površinu mogu izbiti neke misli običnih ljudi, ali nemojte
previše misliti o tome. Učenici iz doba Fa-ispravljanja,
progon je već dospeo do ove faze, i Dafa je već stigla do ove
faze u Fa-ispravljanju: čega još imamo da se bojimo? Niste li
već vrlo dobro sagledali svoju budućnost? Pa kad su u
pitanju ta zla bića i njihovi aranžmani, dok god su vaše
ispravne misli dovoljno jake, vi ih možete odbaciti, odagnati,
i učiniti ih bespomoćnim. Ali boraveći među običnim ljudima
i suočavajući se s tim stvarima, vi ste drugačije gledali na
stvari, i čak bi moglo biti još onih koji su imali drugačija
razumevanja i koji su prikazali neke ljudske misli - to uopšte
nije toliko iznenađenje. Jer dok napredujete u kultivaciji, vaš
put potvrđivanja Dafe, spašavanja živih bića, i kretanja
prema konačnom Ispunjenju hoće biti pun neravnina. Ono
što je ključ je da svakim korakom idete kako treba nakon što
nešto shvatite.

Kao što sam rekao, da nijedno biće nije progonilo Dafu,
svako od njih bi dobilo dobrodušno razrešenje. Ali ja sam
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apsolutno nemaju načina da shvate kultivatore, i svi trikovi
koje su naučili od istorije, koje koriste da napadaju ljude,
uspevaju samo protiv običnih ljudi. Oni su potpuno
beskorisni na kultivatorima – kultivatorima koji se
oslobađaju svetovnih vezanosti.

Naravno, dok se oni kultivišu, mnogi učenici i dalje imaju
razmišljanje običnih ljudi do ovog ili onog stepena, i ima
onih koji su uvek zanemarivali učenje Fa, kao i puno novih
učenika koji su tek započeli praksu. Pa kad se odjednom
suoče sa ovim terorom zla, napadom i represijom koji su
naprosto dominantni, to zaista jeste užasavajuće za učenike
koji imaju jake ljudske misli. Te ljudske misli učinile su te
učenike zbunjenim i oni nisu shvatali šta se zaista događa.
Ali nakon nekog perioda, pošto su hladne glave promislili:
„Zašto ja učim Dafu?" "Sad, je li Falun Dafa zaista nešto
dobro?" "Kakav je zapravo čovek Li Hongdži?"—mnogi ljudi
su razmislili o ovim stvarima na miran način i hladne glave. I
rezultat tog mirnog razmišljanja je bio, dok im je svima
bivalo sve jasnije: "Ono što mi učimo je ispravna praksa, i
nema ničeg loše u Džen-Šan-Renu koji mi kultivišemo." I
mogli ste da vidite sve bolje i bolje da svi metodi koje u
ovom progonu koriste zli ljudi jesu laži i kleveta, vide da su
oni koristili sve zle metode koji postoje, da ni jedna jednina
stvar nije istina, i da su sve to naprosto intrige.

Pa šta je cilj ovog zlog progna? Je li to da zaštiti režim? Ne,
zapravo, nije to. Reći da Falun Gong predstavlja pretnju
kineskom režimu je naprosto krupna laž, koju zlo širi. Puno
ljudi me je pitalo, puno ljudi je pitalo i moje učenike, takođe:
koji je pravi razlog ovog progona? Samo lakrdijaška zavist.
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ispravljanja mogle postati dobre? Otrov je naprosto otrovan,
i ako želiš da prestane da bude otrovan, on to ne može. Pa
ako na taj način gledaš, mi ne treba da imamo nikakvih
fantazija o zlim silama i tim zlim ljudima koji progone Dafu.

Pre nešto vremena, mnogi učenici su razmišljali: "KPK će
uskoro imati 16. Kongres. Ako onaj demon u Kini, taj
zemaljski ološ, siđe s vlasti, zar dobra reputacija Dafe neće
biti povraćena? Ko bi hteo da nasledi takvo breme, i ko je
toliko glup kao što je on?" Takvo razmišljanje nije pogrešno
u običnom društvu, ali nije dobro za kultivatora. S ovakvom
Dafom, kako bi toliki budući veličanstveni Bogovi,
veličanstveni učenici Dafe, koji su skovani u Dafa kultivaciji,
mogli pokloniti svoju nadu nekoj običnoj osobi? Ne vređamo
li sami sebe? Mogu li ljudska bića kontrolisati Bogove? Ali
mnogi naši učenici Dafe su razmišljali na ovaj način. Nije
ništa naročito ako jedna osoba ovako razmišlja, i nije ništa
naročito ako dve osobe ovako razmišljaju – to je samo
pitanje njihove lične kultivacije. Ali ako svi misle na taj
način, kakva će onda situacija biti među većom grupom
učenika Dafe? To bi bila velika smetnja, snažna vezanost, i
to se ne sme dopustiti. Ja sam to sagledao, i stare sile su
sagledale. Stare sile su mislile: "Čekaj malo, šta je ovo?" I
tako su učinile ishod 16. kongresa KPK još gorim.

Kao što sam rekao, sve što se danas dešava u običnom
društvu je rezultat misli učenika Dafe. Iako stare sile
postoje, ako nemate te misli, one ništa ne mogu. Kad su vaše
ispravne misli dovoljno jake, stare sile ništa ne mogu. Kad bi
neko u običnom društvu zaista povratio ugled našoj Dafi,
razmislite, možda će to učiniti ljudska bića, ali jeste li mislili
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Pošto ima moć, on može da radi ovako nešto. To može
zvučati vrlo smešno, ili možda teško za poverovati – kako bi
se tako nešto moglo desiti čovečanstvu, zar ne? Ali zaista se
desilo. Ovaj progon se desio, koliko god da je apsurdan,
usled izopačene zavisti koja je proganjala tog lakrdijaša.
Upravo to je razlog. To je pravi uzrok koji mi vidimo ovde u
ljudskom društvu.

Ali iz druge perspektive, ljudska bića zapravo nemaju
sposobnost da učine bilo šta značajno. Ono što se obično
dešava je da rđave misli osobe imaju korelaciju sa zlim
bićima u drugim dimenzijama, i onda ta zla bića
iskorišćavaju njegove rđave misli da bi radila rđave stvari, i
na taj način ta zla bića postižu svoje ciljeve, a žudnje
njegovih rđavih misli bivaju zadovoljene. A odakle ljudske
misli zaista potiču? Naučnici su sada shvatili da ljudski
mozak nije uistinu mesto odakle potiču njegove misli. Pa
odakle dolaze ljudske misli? Svi misle da one dolaze od onog
što su oni naučili u običnom društvu i iz svog sopstvenog
rasuđivanja. Ali ne ide to tako. Kad obična osoba ima
pomisao da nešto učini, njen mozak zapravo nije prošao
kroz neki dug misaoni proces. Mnoge stvari naprosto
odjednom iskoče, i mnoge reči samo mu siđu s jezika. I
odakle tačno te misli dolaze? Mi kultivatori znamo da
postoji veza između uma osobe i faktora u puno različitih
dimenzija, a kad su u pitanju važne stvari, čovek samo radi
stvari pod kontrolom drugih bića. On samo izvodi stvari
ovde u ljudskom svetu, to je sve. Površina ljudskog tela,
postanatlno formirano telo, zbilja nije ništa.

Kad smo kod teme ljudskog tela, ja sam vam rekao neke
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pročišćavam počev od najmikrokosmičkije tačke do
površine vašeg bića, a to uključuje čak i sve misli koje biste
mogli imati. Ja ispravljam od dole do gore, sve do kraja. To
bi bilo najdobrodušnije razrešenje, i nijedno jedino biće ne
bi palo, ni jedno jedino biće ne bi zgrešilo protiv Dafe u
ovom Fa-ispravljanju. Zar to ne bi bilo divno? Ali ne, one su
insistirale da ovo učine, i to je donelo ovu katastrofu u
ljudskom društvu.

Kao učenici Dafe, mi smo protiv ovog progona. A kao vaš
Učitelj ja ne priznajem ovu stvar, ne priznajem celokupan
aranžman koji su stari sile sačinile. Ovo je dovelo dotle da
stare sile još više podivljaju. Pa ponekad nisu samo zla bića
ta koja učestvuju u progonu, već čak i neka bića starih sila s
visokih nivoa. Tokom Fa-ispravljanja, sva bića sama biraju
kojim će putem ići. Ono s čime se svako biće zaista suočava
je izbor sopstvene budućnosti.

Kao što ste videli, oni su iscrpli sve svoje trikove u progonu,
i učenici Dafe su sazreli čeličeći se. Bilo da je unutar ili izvan
Kine, svejedno, iako i dalje ima puno bića koja su zavedena
propagandom od strane zla, sveukupno, u drugim
dimenzijama, snaga zla i snaga ispravnog više nisu u
ravnoteži. Snaga ispravnog je pretegnula na tasu. Ta zla bića
ne mogu više da se drže. Opaki ljudi na ovom svetu mogu
izgledati toliko zli, ali to su zapravo priredile stare sile.
Ranije sam rekao da zlo neće prestati da proganja sve do
samog kraja. Čak i ako će sutra biti svršeno, to zlo će danas i
dalje činiti zlo. Takve su stvari u kosmosu pre nego što ga
Fa-ispravljanje do kraja ne ispravi. Bez da prođu kroz Fa-
ispravljanje, one neće same postati dobre – kako bi bez Fa-
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stvari o njemu u nekoliko probranih prilika. Ali nisam o
njemu govorio pred većim auditorijumom. Razlog je taj što
Fa koji danas predajem jeste Fa kosmosa, Fa-ispravljanje
ispravlja kosmos, i učenici Dafe postoje istovremeno sa Fa-
ispravljanjem, pa ja u društvu ne mogu govoriti o tim
specifičnim stvarima ili konkretnim situacijama, koje su na
previše niskom nivou, ili koje postoje samo u Tri domena. Te
stvari ne mogu biti zabeležene u Fa kosmosa. Zato nisam
govorio o njima. O tim stvarima sam pričao samo u nekoliko
izabranih situacija.

Naravno, ljudsko biće ima tri duše, sedam duhova, itd, i ono
takođe ima ljudsku Pravu kožu, zajedno sa dva faktora koje
su mu postanatalno obezbedili roditelji, i ti faktori koji
sačinjavaju ljudsko biće postoje u dimenzijama koje ljudsko
oko ne može da vidi. Nešto od materije koju ono dobija
putem ljudske hrane postepeno uvećava njegovo telo na
površini. Ljudi to nazivaju "rastom." Ovo ljudsko telo se
formira posle rođenja u materijalnoj dimenziji običnih ljudi,
i ono će u njegovim kasnijim godinama ostariti i odumreti, i
ponovo će se raspasti u materiju. Drugim rečima, telo
obične osobe oformljeno posle rođenja je samo nosilac, i
jedina stvar koja može postojati u mozgu ljudskog tela, te
tzv. misli, su zapravo površinski koncept oformljen u
njegovoj glavi od iskustava koja je sakupio u procesu
ljudskog rasta. Misli ljudskog tela su uistinu samo to. Ali
sami koncepti ne konstituišu racionalnost. Oni su
nedovršeni, oni nisu organizovani, oni su inkoherentni.
Zbog toga kad čovek dopusti da njegova glavna svest ode,
on će postati iracionalan – u jednom času će pričati o jednoj
stvari, sledećeg časa će pričati o nečem drugom, skočiće na
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jer su znale da bića koja su direktno počinila rđave stvari
ničime ne mogu platiti za grehe počinjene protiv Dafe u ovoj
zloj drami.

Istina postaje viša na svakom narednom nivou, i kad
pogledaš stvari sa višeg nivoa, greh je ono što je priređeno
na susednom, nižem, nivou s ciljem da navodno pomogne
Dafi, pa ono što oni nameravaju je da u Fa-ispravljanju budu
iskorenjeni čak i oni koji vrše manipulisanje, jer i oni su
takođe grešili protiv Dafe, kad se meri višim istinama. Ali oni
ne znaju da će oni na još višem nivou od njih gledati na njih
same na isti način i da će ih oboriti na isti način. Znači da
stare sile sukcesivno eliminišu stare sile, na svakom
pojedinom nivou eliminišu one na nivou neposredno ispod
njih. Ali to nije ono što ja hoću. Nijedno od bića ne zavređuje
da učestvuje u ovome. Ipak oni učestvuju, i to sa svojim
sopstvenim motivima. Ali ja sam ih neprekidno učio Fa i
govorio im o tim stvarima. Sva različita bića ja tretiram
jednako. Naravno, te stare sile su vezane za ono što one
hoće da urade i ono što one žele da postignu, one rade ove
stvari ne obazirući se i neće promeniti svoje načine ni po
koju cenu, one rade ove stvari dok njima manipulišu bića
iznad njih. Tako da na kraju, kompletne stare sile
iskorenjuju same sebe, dok ih više ne bude bilo.

Ono što sam ja hteo je da se nijedno živo biće ne meša u Fa-
ispravljanje, pa čak ni da u njemu učestvuje. Kod Fa-
ispravljanja, kad ono napreduje od najosnovnije tačke, od
najniže tačke, i ide sve do vrha, za sva bića važi, bez obzira
koliko ste loša, koliko ste u istoriji zgrešila, da ja ne uzimam
protiv vas u obzir vaše greške iz prošlosti, i ja vas
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ovo, skočiće na ono, pa on ne zna gde se nalazi. On ne zna
šta priča i koju poentu želi da postigne. To se dešava jer
nema glavnu temu koja sve povezuje, i manifestuju se te
stvari koje je on oformio posle rođenja. Takođe, kad osoba
otpusti svoju glavnu svest, neće samo ti koncepti praviti
smetnje, već bilo koja eksterna poruka, i zato ljudi kažu da
on ima mentalni problem.

Ovo znači da u ovom progonu, ono što se ovde u ljudskom
svetu manifestuje je situacija u kojoj zla bića u drugim
dimenzijama manipulišu ljubomorom te pokvarene, rđave
osobe, prema Dafi, koriste zloću tog lakrdijaša da stvore
tako krupan, sramotan događaj bez presedana - zli, smešni
progon učenika Dafe. Sva opravdanja koja je on iskoristio da
nas pritisne su fabrikovane laži. Propagandnim
mašinerijama društva upravlja njihova moć, i ona su raširila
puno velikih, besramnih laži među kineskim narodom i
ljudima ostatka sveta. Iako je ovo bilo zlo, učenici Dafe su
sazreli čeličeći se i došli su do toga da mogu sagledati sve
ovo u pravom svetlu, pa sada postaju sve razboritiji i
razboritiji, racionalniji. U startu, neki učenici se još nisu bili
oslobodili svojih ljudskih vezanosti, i to je za posledicu imalo
njihovu nemogućnost da prepoznaju pravu prirodu zla, i
zbog toga što njihove prave, ispravne misli, nisu bile
adekvatne i što su ih pogonile njihove vezanosti, oni su
razvili neke ljudske misli, i takođe se razotkrila njihova
strana kojoj nedostaje trezvena racionalnost. Ali kroz ovaj
progon, učenici Dafe su došli do shvatanja uzvišene prirode
kultivacije, i ovo vam je omogućilo da zaista sagledate zlo, i
na kraju ste dobro postupili. Ovo posebno važi za učenike
Dafe u Kini, koji postaju sve zreliji i zreliji, dok se čeliče. Sad
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kad ove učenike uhapse u progonu zla, više se ne vrše tako
lako kao pre te apsurdne, tzv. "transformacije". Kakvo
"pokajanje"? Kakva "transformacija"? "Transformacija" u šta?
Svi oni su bili dobri ljudi, oni su bili najbolji ljudi na svetu –
oni su dobri ljudi čija dobrota prevazilazi obične ljude – pa u
šta biste da ih „transformišete“? Kakva "transformacija"? Zlo
zbilja radi svakojake vrste skandaloznih stvari. Kao što sam
odavno rekao: svako ko napadne dobrotu definitivno je zlo.

Ako sve to uklonimo u stranu, u ovom progonu zla bića
imaju najgori cilj, dok stare sile koje manipulišu zlom takođe
imaju svoj cilj. I koji je njihov cilj? Čini se kao da oni koriste
ta zla bića da čine zlo učenicima Dafe da bi naveli učenike
Dafe da navodno "sazre čeličeći se" i da iskorene one koji ne
zaslužuju da budu učenici Dafe, i skupa sa ovim da iskoriste
grehe koje su ta zla bića počinila naspram učenika Dafe da
ih unište i pročiste kosmos. To su stare sile priredile. Zvuči
tako plemenito, zar ne? Ali nije! Njihov cilj je da iz ovog
dobiju ono što same žele. Ovo nije kultivacija malog dometa
– kosmos je ono što prolazi kroz Fa-ispravljanje. Sve je
previše trivijalno da bi se uopšte i pomenulo uz Fa-
ispravljanje—ništa nije za poređenje. Ne možete porediti
stvari koje se dešavaju u ličnoj kultivaciji sa Fa-
ispravljanjem. Bez obzira koliko je visok nivo jednog bića
starih sila, ako ono ne može da postavi sebe gde treba u
ovom balansu stvari, ono je u opasnosti i biće iskorenjeno
tokom Fa-ispravljanja kosmosa; sva nebrojena bića koja su
oborena zbog ovoga su bila sa vrlo visokih nivoa. Ono što je
najstrašnije je to što dok oni učestvuju u ovome, slojevi na
slojevima starih sila priredili su na svakom nivou eliminaciju
starih sila koje su jedan nivo niže od njih. One su to uradile
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